
2025 yılında uygulanacak asgari
ücreti belirlemek için işçi, işveren

ve hükümet temsilcilerinden oluşan 15
kişilik Asgari Ücret Tespit Komisyonu,
Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığı
ev sahipliğinde bir araya geldi. Toplan-
tıda işçi kesimini Türk-İş, işveren kesi-
mini ise TİSK temsil etti. Türk-İş
heyetinde 4 işçi yer aldı. Görüşme-
lerde, işçilerin ekonomik koşulları ile
işverenin maliyetlerini gözeten bir
rakam belirlenmesi hedefleniyor. 

“ADİL BİR ASGARİ ÜCRET ÜMİT EDİYORUZ”

YUNUSEMRE Belediyesi 100. Yıl Mey-
danı'na konuşlandırılan Gazi Mustafa Kemal

Atatürk heykelinin açılışı törenle gerçekleştirildi.
Yunusemre Belediye Başkanı Semih Balaban'ın
ev sahipliğinde yağmur altında gerçekleştirilen
tören, saygı duruşu ve İstiklal Marşı'nın okun-
masıyla başladı. Yunusemre Belediye Başkanı
Semih Balaban heykel belediyeciliği değil,
insan odaklı belediyecilik yaptıklarını belirterek,
“Hiçbir güç Atatürk'ü halkın gönlünden söküp
atamadı, atamayacak” dedi. Anıt, Atatürk'ün 10
Ekim 1925'te Manisa'ya ziyaretinde giydiği
kıyafetten esinlenerek yapıldı.

BU HEYKEL 100. YIL MEYDANI’NA ÇOK YAKIŞTI

MANİSA’DA kentin futbolunu il-
gilendiren önemli bir buluşma

gerçekleşti. Manisa Büyükşehir
Belediyespor Başkanı Emre Hasgör,
Manisa Futbol Kulübü Başkanı
Yasemin Buket Aktan’ı ziyaret etti. Fikri
Bayrıl Tesisleri’nde gerçekleşen
görüşmede konuşan Manisa FK
Başkanı Yasemin Buket Aktan, “Man-
isa’nın marka değeri olan futbol takım-
larımızın geleceği, yapılabilecek iş
birlikleri ve bundan sonraki sürecin ne
şekilde ortaklaşa yürütülebileceği üz-
erine konuştuk. Bizler Manisa Futbol
Kulübü olarak üzerimize düşen görevi
yerine getirmek için elimizin taşın al-
tına koyacağız. Manisa futbolunun bir-
lik ve beraberliği herkes için olumlu
olacaktır” dedi. Ziyaret daha son-
rasında basına kapalı olarak devam
ederken, futbol dünyasına ilişkin
önemli adımların atıldığı toplantıda de-
taylı açıklamanın önümüzdeki gün-
lerde yapılacağı ifade edildi. 

MANİSA İÇİN TARİHİ BİR GÜN YAŞANDI

MANİSA Esnaf ve Sanatkarlar Kredi ve Kefalet Kooperatifi
(MESKOP) Başkanı Destan Bulgay, esnaf kredileriyle ilgili

yapılan yeni düzenlemeler ve sağlanan finansman destekleri
hakkında açıklamalarda bulundu. Bulgay, 2024 yılı başından
bugüne kadar Manisa esnafına toplam 953 milyon TL kredi
desteği sağladıklarını belirterek, MESKOP’un Türkiye’nin en
başarılı kooperatiflerinden biri olduğunu söyledi.
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Manisa Büyükşehir Belediyespor Kulübü Başkanı Emre Hasgör’den
Manisa Futbol Kulübü Başkanı Yasemin Buket Aktan’a önemli ziyaret

“MANiSA FUTBOLU’’NUN 
GELECEGi iÇiN BULUŞTULAR!
Manisa Büyükşehir Belediyespor (Manisa BBSK) Başkanı Emre Hasgör Manisa
Futbol Kulübü’nü ziyaret ederek Başkan Yasemin Buket Aktan ile bir araya geldi.
Görüşme, Manisa Futbol Kulübü’nün konakladığı ve antrenmanlarını yaptığı Fikri
Bayrıl tesislerindeki kulüp binasında gerçekleşti. Ziyarette, Manisa Futbol Kulübü
ile Manisaspor arasında beraber bir yol haritası çizileceği mesajları verildi.

Manisa Büyükşehir Belediyespor (Manisa BBSK) Başkanı Emre Hasgör Manisa
Futbol Kulübü’nü ziyaret ederek Başkan Yasemin Buket Aktan ile bir araya geldi.
Görüşme, Manisa Futbol Kulübü’nün konakladığı ve antrenmanlarını yaptığı Fikri
Bayrıl tesislerindeki kulüp binasında gerçekleşti. Ziyarette, Manisa Futbol Kulübü
ile Manisaspor arasında beraber bir yol haritası çizileceği mesajları verildi.

Asgari ücrette ilk toplantı sona erdi

100. Yıl Meydanı Atatürk heykeliyle taçlandı 

Manisa esnafına 953 milyon TL
finansman sağlandı

Suriye’deki hapisten
kurtarılan Türk genci
Türkiye’ye geri döndü

MANİSA'NIN Saruhanlı ilçesin-
den Gazze'ye destek olmak

için yola çıkan ve Suriye'den
geçerken yakalanarak Şam'daki
bir cezaevinde 13 aydır esir tutu-
lan Engin Arslan, hapisten kur-
tarılması sonrası Türkiye’ye giriş
yaparak ailesine kavuştu. 

Şehzadeler’den
şiddet mağduru 
kadına destek!   

ŞEHZADELER Belediyesi, eşi
tarafından silahla yaralanan

kadının tekerlekli sandalye ihtiy-
acına anında yanıt verdi ve yardım
elini uzattı. Alaybey Mahallesi'nde,
boşandığı ancak birlikte yaşamaya
devam ettiği eşi tarafından silahla
vurulan Melek D., tedavi altına
alındı. Yaşadığı talihsiz olay sonrası
tedavi sürecinde tekerlekli sandal-
yeye ihtiyaç duydu. Durumu öğre-
nen Şehzadeler Belediyesi, sosyal
yardım konusunda hızlı bir refleks
göstererek harekete geçti. 

5’te

6’da

2’de 3’te

6’da

9’da
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Yunusemre Belediye-
si'nce 100. Yıl Meydanı'na ko-
numlandırılan Gazi Mustafa
Kemal Atatürk heykelinin açılışı
törenle yapıldı. Yunusemre Be-

lediye Başkanı Semih Balaban
heykel belediyeciliği değil,
insan odaklı belediyecilik yap-
tıklarını belirterek, “Hiçbir güç
Atatürk'ü halkın gönlünden

söküp atamadı, atamayacak”
dedi. 

Yunusemre Belediyesi
100. Yıl Meydanı'na konuşlan-
dırılan Gazi Mustafa Kemal
Atatürk heykelinin açılışı törenle
gerçekleştirildi. Yunusemre Be-
lediye Başkanı Semih Bala-
ban'ın ev sahipliğinde yağmur
altında gerçekleştirilen tören,
saygı duruşu ve İstiklal Mar-
şı'nın okunmasıyla başladı. 

Törende konuşan Manisa
Birlik Başkanı Mustafa Pala,
“Uzun yıllardır bu kentte Ata-
türk heykeli, büstü açılışına
hasret kalmıştık. Anıt Ata-
türk'ün 10 Ekim 1925'te Mani-
sa'ya ziyaretinde giydiği
kıyafetten esinlenerek yapılmış-
tır. Bizler Atatürk'ün yolundan
gitmeye ant içmiş insanlarız.
Atatürk'ün yolu bilimin aydınlat-
tığı çağdaş uygarlık yoludur. Bir
takım insanlar para harcanma-
sını gerekçe göstererek ‘işte
bunlar anıt yapıyor' diyecekler-

dir. Onların amacı harcanan
para değil; Atatürk'e karşı gö-
rüşlerini açıklamaktır. Biz Ata-
türk'ün askerleriyiz demeye,
diyenleri korumaya devam
edeceğiz. Manisa'ya bu anıtı
kazandırmaktan çok mutlu-
yum” diye konuştu. 

Yunusemre Belediye Baş-
kanı Semih Balaban, “Bu açılışı
İnsan Hakları Evrensel Beyan-
namesinin yıldönümünde yapı-
yoruz. Bana göre insan
haklarının en büyük savunu-
cusu kurucumuz ve kurtarıcı-
mız Mustafa Kemal Atatürk'tür.
Neden derseniz Türk toplu-
munu tebadan çıkartıp yurttaş
bilincine eriştirdiği, kadın yurt-
taşlara birçok Avrupa ülkesin-
den önce 5 Aralık 1934'te
seçme ve seçilme başta olmak
üzere siyasi haklarını verdiği,
tüm dünyayı ilgilendiren savaş-
larda ‘Yurtta barış, dünyada
barış' dediği, cumhuriyeti
kurup kimsesizlerin kimsesi
yaptığı içindir" dedi. 

“HeYkel 
belediYeciliği değil 

insan odaklı 
belediYecilik

YapıYoruz” 
Heykel belediyeciliği yap-

tıkları yönündeki eleştirilere de
yanıt veren Başkan Balaban
şöyle dedi: “Heykel belediyeci-
liği değil, insan odaklı belediye-
cilik yapıyoruz. Büyükşehir ve
Şehzadeler Belediyesi ile bir-
likte insanlara dokunuyoruz.
Onların sorunlarına çözüm bu-
luyoruz. Devasa yapılar yapıp
3-5 kişiyi zengin etmek yerine
tüm artı değeri tabana yayıyo-
ruz. Halkla paylaşıyoruz, pay-
laşmaya da devam edeceğiz.
Bu heykelin yapılışında beledi-
yemizin ciddi bir ekonomik

masrafı olmadı. Bu güzel hey-
keli Mustafa Pala ve arkadaş-
ları hediye etti. Kendilerine bu
konuda teşekkür ediyorum
ama harcamamız gerekseydi
ne olursa olsun Atatürk heykeli
için gerekeni harcardık. Bun-
dan da kimsenin kuşkusu ol-
masın. Heykeli
konuşlandırdığımız alana 100.
Yıl Meydanı diyorsunuz. 100.
Yıl'a Gazi Mustafa Kemal Ata-
türk sayesinde geliyorsunuz
ama Atatürk'ü atlıyorsunuz. Yıl-
lar de geçse yüzyıllar da geçse
Atatürk bu milletin kalbinde ya-
şamaya devam edecek. Hiçbir
güç onu halkın gönlünden
söküp atamadı, atamayacak.” 

"atatürk'ü 
YaşatmaYa devam 

edeceğiz" 
Manisa Büyükşehir Bele-

diye Başkanı Ferdi Zeyrek de,
“31 Mart'ta bir değişim ger-
çekleşti, hep söyledik ki bu
değişim bir isim değişikliği de-
ğildir bir fikri değişimi diye.
Artık Manisa'da Gazi Mustafa
Kemal Atatürk'ün adı fısıltılarla
değil, haykırılarak her yerde
söyleniyor ve söylenmeye de
devam edecektir. Heykelimiz-
den veya Atatürk'ün adından

rahatsız olanlar varsa daha
çok rahatsız olacaksınız çünkü
Gazi Mustafa Kemal'in asker-
leri Manisa'nın her yerindedir.
Atatürk'ü sadece heykellerle
değil ilkelerinde inkılaplarında
ve her şeyden önemlisi cum-
huriyete sahip çıkan insanlar
olarak yaşatmaya devam ede-
ceğiz. Kalbimizdeki Atatürk
sevgisi asla tükenmeyecektir.
Bunu tükenmesini bekleyenler
hüsrana uğrayacaktır. Artık bu
meydanda ve ülkemin tüm
meydanlarında Atatürk'ün as-
kerleri bu fikrin takipçisi ola-
caktır” dedi.  

Konuşmaların ardından
heykelin açılışı davetlilerle bir-
likte yapıldı. Tören sonunda
Manisa Birlik Başkanı Mustafa
Pala ve Heykeltıraş Nusret
Demir'e teşekkür plaketi ve-
rildi. 

Törene; Manisa Büyükşe-
hir Belediye Başkanı Ferdi
Zeyrek, CHP Yunusemre İlçe
Başkanı Mehmet Arslan, CHP
İl Başkan Yardımcısı Sercan
Bozyaka, başkan yardımcıları,
sivil toplum kurtuluşu temsilci-
leri, belediye meclis üyeleri,
birim müdürleri, muhtarlar ve
vatandaşlar katıldı. iHa

Yunusemre 100. Yıl Meydanı
Atatürk heykeliyle taçlandı 
Yunusemre 100. Yıl Meydanı
Atatürk heykeliyle taçlandı 



3
İl ve ilçe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFA

0236 250 52 50

SEKİZ EYLÜL ECZANESİ
0236 231 64 17

SOYER ECZANESİ

SİMGE ECZANESİ

0236 231 11 22

0236 232 91 05

NÖBETÇİ 
ECZANELER
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DUYGU ECZANESİ
1816 - Indiana, 19. eyalet olarak Amerika Birleşik Devletleri'ne katıldı.
1901 - İlk masa tenisi turnuvası, Birleşik Krallık'ta düzenlendi.
1917 - I. Dünya Savaşı: Britanya İmparatorluğu Kudüs'ü ele geçirdi.
1976 - Ankara Üniversitesi süresiz kapatıldı.
1976 - İstanbul'da Bebek Maksim Gazinosu yandı.
1994 - Tek yanlı olarak bağımsızlığını ilan eden Çeçenistan'a, Rusya yüzlerce
tank ve askerle girdi.
1997 - Kyoto Protokolü imzaya açıldı.
2001 - Çin, Dünya Ticaret Örgütü'ne katıldı.
2004 - İstanbul Modern Sanat Müzesi açıldı.
2009 - Demokratik Toplum Partisi, Anayasa Mahkemesi kararıyla kapatıldı.

GÜNÜN OLAYI

MAnİsA'nın Saruhanlı il-
çesinden Gazze'ye destek
olmak için yola çıkan ve Suri-
ye'den geçerken yakalanarak
Şam'daki bir cezaevinde 13
aydır esir tutulan Engin Arslan,
hapisten kurtarılması sonrası
Türkiye’ye giriş yaparak aile-
sine kavuştu. AK Parti Grup
Başkanvekili ve Manisa Millet-
vekili Bahadır Yenişehirlioğlu,

Manisa’ya doğru yola çıkan
aileyi görüntülü arayarak An-
kara’ya kahve içmeye davet
etti. Manisa'nın Saruhanlı ilçe-
sinde yaşayan Engin Arslan,
İsrail'in Gazze'deki sivillerin
üzerine bomba yağdırmasın-
dan etkilenerek, Filistin hal-
kına destek olmak için
bölgeye doğru yola çıktı. Suri-
ye'den geçerken yakalanan ve

Şam'daki bir cezaevine atılan
Engin Arslan'dan 13 aydır
haber alamayan acılı aile, ço-
cuklarına kavuştu. Şam’a
giren Suriye Milli Ordusunun
hapishanelerdeki mahkumları
kurtarmasıyla özgürlüğüne ka-
vuşan Engin Arslan, Türki-
ye’ye giriş yaptı. AK Parti
Saruhanlı İlçe Başkanı Şerif
Eroğlu ve baba Metin Arslan,

Türkiye’ye giriş yapan Engin
Arslan’ı alarak Manisa’ya
doğru yola çıktı. 

AK Parti Grup Başkanve-
kili ve Manisa Milletvekili Ba-
hadır Yenişehirlioğlu da aileyi
görüntülü arayarak durumları
hakkında bilgi aldı. Aileyi An-
kara’ya davet eden Yenişehir-
lioğlu, birlikte kahve içme
sözü verdi.  İHA

Suriye’deki hapisten kurtarılan
Türk genci yurda giriş yaptı 

Suriye’deki hapisten kurtarılan
Türk genci yurda giriş yaptı 

MAnİsA'nın Akhisar ilçe-
sinde süt fabrikasındaki ka-
zada yaralanan Sebahattin
Çorapçı, 5 günlük yaşam sa-
vaşını kaybederek hayata
veda etti. 

Olay, Akhisar ilçesinde 4
Aralık'ta meydana geldi. Gö-
nenli Süt Fabrikasında süt
tankerinin patlaması sonucu 5
işçi yaralanarak hastanelerde
tedavi altına alındı. Vücudun-

daki ağır yanıklar nedeniyle İz-
mir'deki Bozyaka Eğitim ve
Araştırma Hastanesinde te-
davi altına alınan yaralılardan
Sebahattin Çorapçı (27), 5
günlük yaşam savaşını kaybe-

derek hayata veda etti. Evli ve
bir çocuk babası Çorapçı'nın
acı kaybı, ailesi ve yakınlarını
yasa boğdu. Sebahattin Ço-
rapçı'nın cenazesi, bugün
ikindi namazını müteakip Ak-

hisar'ın Dolmadeğirmen Ma-
hallesi'nde son yolculuğuna
uğurlanacak. 

Meydana gelen iş kaza-
sıyla ilgili başlatılan soruş-
turma ise sürüyor.  İHA

Süt fabrikasındaki kazada ağır yaralanan 
işçi 5 günlük yaşam savaşını kaybetti 

TurguTlu İlçe Jandarma
Komutanlığı asayiş ekiple-
rince, uyuşturucu ile mücadele
çalışmaları kapsamında 2 şüp-
heli şahsa yönelik düzenlenen
operasyonda bin 168 adet
sentetik uyuşturucu hap ele
geçirildi. 

Manisa İl Jandarma Ko-
mutanlığı tarafından yapılan

istihbarat çalışmalarının sonu-
cunda; Turgutlu İlçe Jandarma
Komutanlığı asayiş ekipleri ta-
rafından; B.Ü. ve H.G. isimli
şahısların ev ve üst aramala-
rında; bin 168 adet sentetik
uyuşturucu hap ele geçirildi.
Şüpheli şahıslar adli makamlar
tarafından tutuklanarak ceza-
evine gönderildi. İHA

Turgutlu’da sentetik uyuşturucu operasyonu: 2 tutuklama 

TurguTlu Belediyesi Fen
İşleri Müdürlüğü ekipleri vatan-
daşların talepleri ve belirlenen
program dahilinde birçok ma-
hallede eş zamanlı olarak çalış-
malarını sürdürüyor.   

Turgutlu Belediyesi Fen İş-
leri Müdürlüğüne bağlı ekipler
kent genelinde bakım, onarım,
tamirat ve yenileme işlemlerine
kesintisiz devam ediyor. Fen İş-
leri Müdürlüğü ekipleri tarafın-
dan Urganlı ve Musacalı
Mahallesinde yer alan kiraz
alım yerinin zemin kısmında ve
Sabuncu Mevkisinde 3500
m2'lik parke döşeme çalışma-
ları tamamlandı. Ekipler, Selvili-
tepe Mahallesi ve kentin
muhtelif yerlerinde yol açma;
Akçapınar Mahallesi ova yolu
üzerinde ise çiftçilerin rahat
ulaşım sağlayabilmeleri için
dolgu ve yol düzenleme işlem-

lerini gerçekleştirdi. Ayrıca Dal-
bahçe, Haciisalar, Osmancık,
Derbent Mahalleleri ile Bıldırcın,
Özenç, Alparslan, Altınırmak,
Nur, Selçuklu, Tepe, Bilgi, Orta,
Ceyhan, Özbek, Leylak, Cesur
ve Şehit Sezai Zorlubaş So-
kakta parke tamirat çalışmaları
yapıldı. 

Eş zamanlı devam eden
çalışmalar hakkında açıklama-
larda bulunan Turgutlu Belediye
Başkan Yardımcısı Ali Rıza
Kıran, “Fen İşleri Müdürlüğü-
müze bağlı ekiplerimiz, prog-
ram dahilinde çalışmalarını
sürdürüyor. Hemşehrilerimizin
istek ve görüşlerini de dikkate
alarak yürüttüğümüz çalışmala-
rımıza ara vermeden devam
edeceğiz. Kentimiz için verdik-
leri emekten dolayı tüm mesai
arkadaşlarıma teşekkür ede-
rim” dedi.  İHA

Turgutlu'da çalışmalar hız 
kesmeden devam ediyor   
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MAnİSA’dA 41 yıllık dene-
yimiyle inşaat sektöründe öncü
firmalardan biri olan Aksan İn-
şaat, dev yatırımlarına bir yeni-
sini daha ekliyor. 

41 yıllık deneyim olan
Aksan İnşaat, Manisa’da yatı-
rım yapmaya hazırlanıyor. Al-
parslan Türkeş Köprülü
Kavşağı’nın hemen yanında
yükselen Aksan Point ve Cor-
ner blokları, hem iş merkezi
hem de konutlarıyla şehrin yeni
ticaret ve yaşam merkezi ol-
maya hazırlanıyor.

Yaklaşık 10 bin metrekarelik
bir arsa üzerinde yükselen
proje, toplamda 4 bin 400 met-
rekarelik kapalı alana sahip ola-
cak. 11 katlı olarak planlanan
blokların ilk iki katı otopark, bi-
rinci katı iş yerleri, ikinci ve
üçüncü katları ofislerden, geri
kalan katları ise 1+1 ve 2+1
dairelerden oluşacak. İki blokta
toplamda 112 daire ve 50 işyeri
yer alacak. Ayrıca site içeri-
sinde 150 araç kapasiteli kapalı
otopark ve elektrikli araçlar için
şarj istasyonu bulunacak.

“Şehre KAtKı 
SAğlAyAcAK bİr eSer”
Aksan İnşaat’ın kurucusu ve

sahibi Abdullah Taşkan, proje
ile ilgili yaptığı açıklamada, bu
yatırımı 41 yıllık birikimlerinin
eseri olarak nitelendirdi. Taş-
kan, proje alanında ofisler ve
konutlar için ayrı asansör ve
giriş tasarımıyla mahremiyeti
gözeterek sakinlere konforlu
bir yaşam sunmayı hedefle-
diklerini belirtti. Taşkan, "Bu
proje 75. Yıl Mahallesi’nin kal-
binde yer alıyor. Lokasyonu iti-

barıyla alışveriş merkezlerine,
bankalara ve şehir merkezine
yakınlığıyla bölgeye büyük bir
değer katacak. Bünyemizdeki
altı mimar ve mühendis, proje
üzerinde uzun süre titizlikle
çalıştı. Manisa’mıza yakışacak
modern ve prestijli bir eseri
hayata geçirmenin mutlulu-
ğunu yaşıyoruz. İnşallah plan-
ladığımız gibi 1,5 yıl içinde
projeyi tamamlayıp açılışını
yapacağız. Şimdiden hayırlı
olsun.” dedi. haber Merkezi

Aksan İnşaat’tan Manisa’ya yeni proje 

MAnİSA Su ve Kanalizas-
yon İdaresi (MASKİ) Genel
Müdür Yardımcısı Doç. Dr.
Özgür Avşar, 91 milyon TL yatı-
rım bedeliyle Salihli ilçe merke-
zine kazandırılacak olan 7
kilometre çelik içme suyu isale
hattı ve içme suyu depolarında
yürütülen çalışmalarını yerinde
inceledi.   

MASKİ Genel Müdürlüğü,
altyapı seferberliği kapsamında
17 ilçedeki yatırımlarını tüm hı-
zıyla sürdürüyor. Bu kapsamda
Bahçecik doğal kaynak suyunu
daha sağlıklı ve yüksek ve-
rimde Salihli ilçe merkezine ta-
şımak için 91 milyon TL’lik
yatırımın çalışmalarına baş-
landı. Yatırım ve İnşaat Dairesi
Başkanlığı bünyesinde yürütü-

len 7 kilometrelik çelik hat, 1
ton ve 500 metreküplük içme
suyu deposu inşaatını MASKİ
Genel Müdür Yardımcısı Doç.
Dr. Özgür Avşar yerinde incele-
yerek çalışmalar hakkında bilgi-

ler aldı. Genel Müdür Yardım-
cısı Avşar’a Yatırım ve İnşaat
Dairesi Başkanı Dr. Orhan Gök-
demir, Şube Müdürleri ve tek-
nik personel eşlik etti. 

MASKİ Genel Müdür Yar-

dımcısı Doç. Dr. Özgür Avşar,
“Büyüyen ve gelişen şehrimizin
ihtiyaçlarını karşılamak adına
Salihli ilçemize de daha sağlıklı
içme suyu temin edebilmek
adına yoğun çaba sarf ediyo-
ruz. Zamanla deforme olan ve

eskiyen içme suyu hatlarımızda
oluşan patlaklar sebebiyle Sa-
lihli de ciddi sıkıntılar yaşanı-
yordu. Bu doğrultuda Bahçecik
doğal kaynak suyunu daha
sağlıklı ve yüksek verimde Sa-
lihli ilçe merkezine taşımak için

kolları sıvadık. Hayırlısıyla 7 ki-
lometrelik çelik hat, 1 ton ve
500 metreküplük içme suyu
deposu inşaatını tamamlayarak
Salihlili hemşerilerimize daha
sağlıklı içme suyunu ulaştırmış
olacağız” dedi.  İhA

Salihli’nin 91 milyonluk içme
suyu projesi incelendi   

Salihli’nin 91 milyonluk içme
suyu projesi incelendi   

MASKİ Genel Müdürlüğü,
Sarıgöl ilçesine bağlı Dindarlı
Mahallesinde mevcut içme
suyu sondajında yaşanan so-
runu yaptığı müdahale ile gi-
derdi. İçme suyu pompasında
revizyon yapan MASKİ, içme
suyu deposunu da temizledi.
Kurumdan yapılan açıklamada,
yeni bir sondaj kuyusu açmak
için de jeofizik etüdlere başlan-
dığı belirtildi. 

Manisa Su ve Kanalizasyon
İdaresi (MASKİ) Genel Müdür-
lüğü, il genelinde ortaya çıkan
ihtiyaçlara çözüm üretiyor. Yerel
basında yer alan Sarıgöl ilçe-
sine bağlı kırsal yerleşim yerle-
rinden Dindarlı Mahallesi ile
ilgili su sorunu giderildi. Mahal-

lede yapılan incelemenin ardın-
dan ilk olarak içme suyu pom-
pasında revizyon yapıldı,
ardından içme suyu depo-
sunda temizlik çalış-
ması
gerçekleşti-
rildi. Mahal-
leye yeni
bir sondaj
kuyusu
kazandır-
mak için
de jeofizik
etüdlere baş-
landı. Mahal-
lede yürütülen
çalışmaları Sarıgöl Bele-
diye Başkanı Tahsin Akdeniz,
İçme Suyu Dairesi Başkanlığı

Şube Müdürlerinden İlker Kılıç
ile birlikte yerinde inceledi. 

“Şu An MAhAlleMİzde 
herhAngİ bİr Sorun 

bulunMuyor”
İçme Suyu Dairesi Başkan-

lığı Jeofizik Yüksek Mühendisi
Nusret Ağır, “Sarıgöl ilçesi Din-
darlı mahallesinde içme suyu-
nun bulanıklığı nedeniyle
gerekli incelemeleri yaptık.
İçme suyu pompasına gerekli
müdahale de gerçekleştirildi.
Şu an mahallemizde herhangi

bir sorun bulunmuyor.
Depoda da temiz-

lik çalışması
gerçekleşti-

rildi. Bir
daha
böyle bir
durumun
yaşan-
maması

adına jeo-
fizik etütlere

başladık. Bu
ay içerisinde ma-

hallemize yeni bir sondaj
kuyusu açmayı yapmayı planlı-
yoruz” dedi. haber merkezi

Dindarlı Mahallesindeki
su sorunu giderildi

Dindarlı Mahallesindeki
su sorunu giderildi
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HÜR-SEN Konfederas-
yonu, artan hayat pahalılığı ve
ekonomik kriz karşısında
memur, emekli ve dar gelirli
vatandaşların alım gücündeki
düşüşe dikkat çekerek basın
açıklaması yaptı.  

HÜR-SEN Konfederas-
yonu, TÜİK’in açıkladığı en-
flasyon rakamlarını
reddettiklerini ve refah payı
talep ettiklerini duyurdu.

Basın açıklamasında TÜ-
İK’in yıllık enflasyonu %47,90
olarak açıkladığı, ancak ba-
ğımsız kuruluşların bu oranı

%86,70 olarak belirttiği vurgu-
landı. Açıklamada, memur ve
emeklilerin maaşlarının gerçek
enflasyon yerine TÜİK’in ra-
kamlarına göre artırıldığı,
bunun da alım gücünü hızla
düşürdüğü ifade edildi.

"REfAH PAYI
%32 OLMALI"

HÜR-SEN, 2025 yılı için
%6’lık toplu sözleşme zammı
ve enflasyon farkına ek olarak
%32 oranında refah payı talep
etti. 

Bu artışın iki taksitte (%16
Ocak, %16 Temmuz) öden-
mesi gerektiği belirtilirken,
böyle bir düzenlemenin bile 5

yıl önceki alım gücüne ulaş-
mayı sağlamayacağına dikkat
çekildi.

“En Düşük Emekli Maaşı
Asgari Ücrete Eşitlenmeli”

Açıklamada, şu an 12.500
TL olan en düşük emekli maa-
şının asgari ücretle eşitlen-
mesi gerektiği ifade edildi.
Ayrıca, 3600 ek gösterge dü-
zenlemesindeki eksikliklerin
giderilmesi ve kamudaki hiye-
rarşik yapının yeniden düzen-
lenmesi talep edildi.

“EKONOMİK ADALET 
İÇİN MÜCADELEYE 
DEVAM EDECEĞİZ”

HÜR-SEN, ekonomik adalet
sağlanana kadar mücadele et-
meye devam edeceklerini belir-

terek, memur ve emeklilerin
hak ettikleri refah seviyesine

ulaşmaları için yetkilileri somut
adımlar atmaya davet etti.

HÜR-SEN Konfederasyonu: “TÜİK enflasyonunu
reddediyor, refah payı istiyoruz”
HÜR-SEN Konfederasyonu: “TÜİK enflasyonunu
reddediyor, refah payı istiyoruz”

MANİSA Celal Bayar Üni-
versitesi (MCBÜ) Demirci Eği-
tim Eğitim Fakültesi tarafından
Demirci Kaymakamlığı İnsan
Hakları Kurulu işbirliği ile 10
Aralık İnsan Hakları günü kap-
samında program düzenlendi. 

10 Aralık 2024 Salı günü
Eğitim Fakültesinde düzenle-
nen programa Kaymakam
Yavuz Arslan, Belediye Baş-
kan Yardımcısı İsmail Hakkı

Gül, Eğitim Fakültesi Dekanı
Prof. Dr. Fatma Şaşmaz Ören,
İlçe Jandarma Komutanı Üs-
teğmen Uğurcan Şahin, İlçe
Emniyet Müdürü Barış Kayar,
İlçe Milli Eğitim Müdürü Bilal
Çetinkaya, Kaymakamlık Yazı
İşleri Müdürü Bülent Yılmaz,
İlçe protokolü, akademisyen-
ler ve öğrenciler katıldı. 

10 Aralık İnsan Hakları
günü dolayısıyla Eğitim Fakül-

tesi D Blok giriş katında insan
hakları temalı hazırlanan 4
atölyede öğrencilerin ve öğret-
men adaylarının insan hakları
konusundaki farkındalıkları
anlatmak ve insan haklarının
önemini, günlük hayattaki
yansımalarını kendi haklarını
koruma, hak gözetme gibi
duygusal becerileri geliştirme-
lerine konular anlatıldı.

Haber Merkezi 

MASKİ Genel Müdür Yar-
dımcısı Doç. Dr. Özgür Avşar,
Turgutlu ilçesi İstasyonaltı ma-
hallesi ana kolektör hattında
meydana gelen çökme sebe-
biyle başlatılan 1500 metrelik
800’lük kolektör hattı çalışma-
larını yerinde inceledi.

Manisa Su ve Kanalizasyon
İdaresi (MASKİ) Genel Müdür-
lüğü, Turgutlu ilçesine bağlı İs-
tasyonaltı mahallesinde
yürüttüğü kolektör hattı çalış-
malarını hızlandırdı. Kanalizas-
yon Dairesi Başkanlığı
bünyesinde yürütülen ve 10
milyon TL yatırım bedeli ile

1500 metre 800’lük kolektör
hattı çalışmalarını MASKİ Genel
Müdür Yardımcısı Doç. Dr.
Özgür Avşar yerinde inceledi.
Genel Müdür Yardımcısı
Avşar’a Kanalizasyon Dairesi
Başkanı Şahika Orhan, MASKİ
Turgutlu ilçe Şefi Hüseyin Yel-
kenci ve teknik personel eşlik
etti.

“SORUN TAMAMEN 
ORTADAN KALKACAK”

Kolektör hattı çalışmalarının
titizlikle yürütüldüğüne değinen
MASKİ Genel Müdür Yardım-
cısı Doç. Dr. Özgür Avşar,
“Turgutlu ilçemizde atık su

arıtma tesisine kanalizasyon
iletimini sağlanan kolektör
hattımızda meydana gelen
göçme sebebiyle MASKİ
Genel Müdürlüğü olarak hızlı
bir şekilde çalışmalara başla-
dık. Yapımının devam eden
1500 metrelik 800’lük kolektör
hattımız arıtma tesisimize
giden ana hatlardan bir tanesi.
Sağ olsun ekiplerimiz sıkı bir
şekilde çalışmalarını sürdürü-
yor. Hayırlısıyla kısa bir zaman
dilimi içerisinde çalışmalar ta-
mamlanarak sorun tamamen
ortadan kalkacak” dedi.
Haber merkezi

MASKi’den arızalanan kolektör hattına müdahale

2025 yılında uygulanacak
asgari ücreti belirlemek için
işçi, işveren ve hükümet temsil-
cilerinden oluşan 15 kişilik As-
gari Ücret Tespit Komisyonu,
Çalışma ve Sosyal Güvenlik
Bakanlığı ev sahipliğinde bir
araya geldi. Toplantıda işçi ke-
simini Türk-İş, işveren kesimini
ise TİSK temsil etti.

Türk-İş heyetinde 4 işçi yer
aldı. Görüşmelerde, işçilerin
ekonomik koşulları ile işverenin
maliyetlerini gözeten bir rakam
belirlenmesi hedefleniyor. Ça-
lışma ve Sosyal Güvenlik Ba-
kanı Vedat Işıkhan, toplantı
öncesi yaptığı açıklamada,
“Hem işçi hem işveren tarafının
memnuniyetini gözeterek adil
bir asgari ücret belirlenmesini
ümit ediyoruz” ifadelerini kul-
landı. Milyonlarca çalışan üc-
retlere ne kadar zam
yapılacağını merakla bekliyor.
İşçi, işveren ve hükümet temsil-
cilerinen oluşan Asgari Ücret
Tespit Komisyonu, ilk kez bir
araya geldi. Asgari Ücret Tespit
Komisyonu'nun ilk toplantısı
bitti. İkinci toplantı 16 Aralık'ta
yapılacak. 

“ADİL BİR ASGARİ 
ÜCRET ÜMİT EDİYORUZ”

Çalışma ve Sosyal Güvenlik
Bakanı Vedat Işıkhan başkanlı-
ğında, “Asgari Ücret Tespit Ko-
misyonu”nun ilk toplantısı
düzenlendi. Bakan Işıkhan,
toplantıda yaptığı açıklama-
larda şu ifadeleri kullandı:

"Bugün itibarıyla çalışmala-
rımızı başlatıyoruz. Asgari üc-
rette üç taraflı diyolag
mekanizmasıyla hareket ediyo-
ruz. Hükümet temsilcileri olarak
adalet terazisini dengede tutu-
yoruz. Asgari ücretin belirlen-
mesi sürecinde ekonomik
göstergeleri titizlikle değerlen-
diriyoruz. Enflasyon oranı va-
tandaşlarımızın satın alma
gücü, iş gücü piyasalarını ihti-
yaçları, ekonomik büyüme gibi
ekonomik ve sosyal koşulları
detaylı bir şekilde analiz ederek
hem işveren hem işçi tarafının
memnuniyetini gözeterek adil
bir asgari ücret belirlenmesini
ümit ediyoruz."

TÜRK-İŞ: İKİNCİ 
TOPLANTI DA RAKAM 

VERMEYECEĞİZ
Türk İş Genel Başkan Yar-

dımcısı Ramazan Ağar, toplantı
sonrası yaptığı açıklamada,
"İkinci toplantıda da rakam ver-
meyeceğiz, işverenin rakam

vermesini bekliyoruz" dedi.
Üç toplantının yapılacağını

söyleyen Ağar, "Temennimiz oy
birliği ile asgari ücretin belirlen-
mesi" ifadelerini kullandı. 

Asgari ücretin 31 Aralık’a
kadar tespit edilerek kamuo-
yuyla paylaşılması gerekiyor.
Toplantıda işçi kesimini Türkiye
İşçi Sendikaları Konfederas-
yonu (Türk-İş), işveren kesimini
Türkiye İşveren Sendikaları
Konfederasyonu (TİSK) temsil
ediyor. Komisyon geçen yıl ilk
toplantısını 11 Aralık'ta gerçek-
leştirmiş, 27 Aralık'ta asgari
ücret açıklanmıştı.

CUMHURBAŞKANI 
ERDOĞAN'DAN ASGARİ 

ÜCRET AÇIKLAMASI
Cumhurbaşkanı Recep Tay-

yip Erdoğan, asgari ve emekli
ücretlerine ilişkin "Sabit gelirli-
lerin durumunu en iyi seviyeye
çıkaracağız." dedi.

Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın
açıklamalarından satır başları:

"Her ne kadar enflasyonu
arzu ettiğimiz seviyeye düşüre-
medikse bu doğrultuda devam
ediyoruz. Önümüzde asgari
ücret ve emekli ücretleriyle ilgili
kritik kararlar var. Sabit gelirlile-
rin durumlarını mümkün olan

en iyi seviyeye çıkarmayı arzu
ediyoruz. Son yıllarda temel ih-
tiyaç maddelerinde yaşanan
fiyat artışlarından en çok etkile-
nenler sabit ücretliler oldu. Mil-
yonlarca insanımızın yaşadığı
refah kaybını durduracağız, te-
lafi etmek amacıyla hareket et-
meliyiz. Hem yatırımcıları, hem
çalışanları kollayacak. Bütün
bunlarla birlikte üretimi, istih-
damı, dövizi güçlü tutacağız."

"RAKAM KONUŞMAK 
İÇİN HENÜZ ERKEN"

Çalışma ve Sosyal Güvenlik
Bakanı Vedat Işıkhan, yeni as-
gari ücretle ilgili, "Hem işçinin
hem de işverenin lehine olabile-
cek maksimum faydayı sağla-
yacak şekilde bir ücreti
belirlemeyi hedefliyoruz.
Rakam konuşmak için henüz
erken." dedi.

İlk toplantıda Çalışma ve
Sosyal Güvenlik Bakanlığı bah-
çesinde basın mensuplarına
açıklama yapan Işıkhan, "Hem
işçinin hem de işverenin lehine
olabilecek maksimum faydayı
sağlayacak şekilde bir ücreti
belirlemeyi hedefliyoruz. Bu üc-
reti belirleyecek olan da Asgari
Ücret Tespit Komisyonu'dur.
Sonuç hayırlı olur inşallah.

Sayın Cumhurbaşkanı'mızın li-
derliğinde sosyal diyaloğa
önem veriyoruz. Sosyal diyalog
ile çalışma hayatında çözeme-
yeceğimiz bir sorunun olmadı-
ğını düşünüyoruz." şeklinde
konuştu.

ASGARİ ÜCRET NASIL 
BELİRLENİYOR?

Asgari ücreti, yasa gereği
işçi, işveren ve hükümetten
beşer temsilci olmak üzere 15
kişiden oluşan Asgari Ücret
Tespit Komisyonu belirliyor. Ko-
misyon, Çalışma ve Sosyal Gü-
venlik Bakanı tarafından
toplantıya çağrılıyor ve yeni as-
gari ücreti belirleme çalışmaları
kapsamında teamül üzerine
aralık ayında dört kez toplanı-
yor. Çalışma ve Sosyal Güven-
lik Bakanlığı'nın belirlediği
üyelerden birinin başkanlık et-
tiği komisyon, en az 10 üyenin
katılımıyla toplanıp oy çoklu-
ğuyla karar veriyor. Oyların eşit-
liği halinde komisyon başkanın
bulunduğu tarafın çoğunluğu
sağladığı kabul ediliyor.

MASADA DÖRT İŞÇİ 
OLACAK

Komisyonda işçi kesimini
temsil eden 5 kişilik Türk-İş he-
yetine, Genel Başkan Yardım-

cısı Ramazan Ağar başkanlık
ediyor. Heyette geçen yıl ol-
duğu gibi bu yıl da 4 işçi yer alı-
yor. Masada işçileri aşçı Selma
Sayın, kuaför Nihan Koçak, ta-
şeron işçi Durmuş Öztürk ve
basın mensubu Sezer Özseven
temsil ediyor.

İŞÇİLER TALEPLERİNİ 
SIRALADI

TÜRK-İŞ, HAK-İŞ ve DİSK,
günün ekonomik ve sosyal ko-
şullarına göre işçinin ve ailesi-
nin insanca yaşamasını
mümkün kılacak ve insanlık
onuruyla bağdaşacak asgari
ücret belirlenmesi gerektiğini
bildirdi. Açıklamada, "İşçiler en-
flasyonun sebebi değil mağdu-
rudur. Enflasyon artışını ücret
gelirlerinde gören yaklaşım
kabul edilemez. Asgari ücret,
emeğe gösterilen saygının öl-
çüsüdür." denildi.

Asgari ücretin saptanma-
sında Anayasa'da yer alan
geçim şartları yaklaşımına uyul-
ması ve ulusal düzeyde tek ola-
rak belirlenmesi gerektiğini
vurgu yapıldı.

ASGARİ ÜCRET 
KAÇ LİRA?

Asgari ücret 2024 yılı için
17 bin 2 lira olarak belirlen-
mişti. Asgari ücretin işverene
toplam maliyeti, bir işçi için 23
bin 502 lira 94 kuruş. Bunun
20 bin 2 lira 50 kuruşunu brüt
asgari ücret, 3 bin 100 lira 39
kuruşunu sosyal güvenlik
primi, 400 lira 5 kuruşunu iş-
veren işsizlik sigorta fonu
oluşturuyor.

Asgari Ücret Tespit Komis-
yonu ikinci toplantısı 16 Aralık
Pazartesi günü gerçekleştirile-
cek.

İşçi ve işveren temsilcilerinin katılımıyla yapılan asgari ücret belirleme sürecinde ilk toplantı tamamlandı

Demirci'de 10 Aralık İnsan Hakları Günü etkinliğiDemirci'de 10 Aralık İnsan Hakları Günü etkinliği

Asgari ücrette ilk toplantı sona erdi
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maniSa’Da kentin futbo-
lunu ilgilendiren önemli bir bu-
luşma gerçekleşti. Manisa
Büyükşehir Belediyespor Baş-
kanı Emre Hasgör, Manisa Fut-
bol Kulübü Başkanı Yasemin
Buket Aktan’ı ziyaret etti. Fikri
Bayrıl Tesisleri’nde gerçekleşen
görüşmede konuşan Manisa
FK Başkanı Yasemin Buket
Aktan, “Manisa’nın marka de-
ğeri olan futbol takımlarımızın
geleceği, yapılabilecek iş birlik-
leri ve bundan sonraki sürecin
ne şekilde ortaklaşa yürütülebi-
leceği üzerine konuştuk. Bizler
Manisa Futbol Kulübü olarak
üzerimize düşen görevi yerine
getirmek için elimizin taşın al-
tına koyacağız. Manisa futbolu-

nun birlik ve beraberliği herkes
için olumlu olacaktır” dedi.

Manisa Büyükşehir Beledi-
yespor (Manisa BBSK) Başkanı
Emre Hasgör Manisa Futbol
Kulübü’nü ziyaret ederek Baş-
kan Yasemin Buket Aktan ile
bir araya geldi. Görüşme, Ma-
nisa Futbol Kulübü’nün konak-
ladığı ve antrenmanlarını
yaptığı Fikri Bayrıl tesislerindeki
kulüp binasında gerçekleşti. 

Ziyarette, Manisa Futbol
Kulübü ile Manisaspor arasında
beraber bir yol haritası çizile-
ceği mesajları verildi.

aKTan, “maniSa 
FUTBolUnUn BirliK VE 
BEraBErliĞi HErKES 

iÇin olUmlU 
olaCaKTır”

Ziyaretle ilgili değerlendir-
mede bulunan Manisa Futbol
Kulübü Başkanı Yasemin Buket
Aktan, “Manisa’nın marka de-
ğeri olan futbol takımlarımızın
geleceği, yapılabilecek iş birlik-
leri ve bundan sonraki sürecin
ne şekilde ortaklaşa yürütülebi-
leceği üzerine konuştuk. Bizler
Manisa Futbol Kulübü olarak
üzerimize düşen görevi yerine
getirmek için elimizin taşın al-
tına koyacağız. Manisa futbolu-
nun birlik ve beraberliği herkes

için olumlu olacaktır.” dedi.
HaSgör, “BUraDa 

maniSa FUTBolUnUn 
DaHa iYi YErlErE 
gElmESi iÇin Bir 

görÜŞmE 
gErÇEKlEŞTirECEĞiZ”
Manisa BBSK Başkanı

Emre Hasgör ise, “Başkanımız
Yasemin Buket Aktan’a teşek-
kür ediyorum. Burada bir fut-
bol organizasyonu var.
Medyada, basında dolaşan
dedikodular gerçeği yansıtmı-

yor. Burada Manisa futbolu-
nun daha iyi yerlere gelmesi
için bir görüşme gerçekleştire-
ceğiz. Sonrasında çok şeffaf
bir şekilde basına ve kamuo-
yuna gerekli açıklamaları ya-
pacağız” dedi.

Ziyaret daha sonrasında
basına kapalı olarak devam
ederken, futbol dünyasına iliş-
kin önemli adımların atıldığı
toplantıda detaylı açıklamanın
önümüzdeki günlerde yapıla-
cağı ifade edildi. 

Manisa Büyükşehir Belediyespor Kulübü Başkanı Emre Hasgör, Manisa Futbol Kulübü Başkanı Ya-
semin Buket Aktan ile bir araya geldi… Görüşmede, Manisa futbolunun geleceği masaya yatırıldı

Manisa futbolunun geleceği
için buluştular!

Manisa futbolunun geleceği
için buluştular!

maniSa Esnaf
ve Sanatkarlar
Kredi ve Kefalet
Kooperatifi
(MESKOP)
Başkanı Des-
tan Bulgay,
esnaf kredile-
riyle ilgili yapı-
lan yeni
düzenlemeler ve
sağlanan finansman
destekleri hakkında

açıklamalarda bu-
lundu. Bulgay,

2024 yılı başın-
dan bugüne
kadar Manisa
esnafına top-
lam 953 mil-
yon TL kredi
desteği sağ-
ladıklarını be-
lirterek,

MESKOP’un
Türkiye’nin en

başarılı kooperatif-
lerinden biri olduğunu

söyledi.
ESnaFa FinanSal

DESTEK
MESKOP’un esnaf ve sa-

natkarlara birinci derecede
kredi finansmanı sağlayan bir
kooperatif olduğunu vurgula-
yan Bulgay, 5300 ortağa hiz-
met verdiklerini ve bunlardan
yaklaşık 4000’inin aktif kredi
kullandığını ifade etti. Kredi li-
mitlerinin 750 bin TL olduğunu
belirten Bulgay, kooperatifin
Türkiye genelinde Halkbank
aracılığıyla kredi kullandırmada

birinci sırada yer aldığını söy-
ledi.

YEni KrEDi 
DÜZEnlEmElEri

TESKOMB tarafından açık-
lanan yeni kredi düzenlemeleri
hakkında bilgi veren Başkan
Bulgay, şu değişikliklere dikkat
çekti: “4 Aralık 2024 tarihinden
itibaren geçerli olmak üzere iş-
letme kredilerinin vade süresi
36 aydan 48 aya yükseltildi.
Aylık ve üç aylık ödeme seçe-
neklerine ek olarak, isteğe bağlı
olarak 6 aylık periyotlarla

ödeme imkanı getirildi. Kredi
başvurularında talep edilen
vergi, sicil ve oda kayıt süresi 6
aydan 3 aya düşürüldü. NACE
kodlarına bağlı üst limit kısıtla-
malarının güncellenmesi için
çalışmalar devam ediyor”

"imKanlar 
ölÇÜSÜnDE KrEDi 

VEriYorUZ"
Başkan Bulgay, "Koopera-

tifimiz kefaletiyle kullandırılan
Hazine ve Maliye Bakanlığı
faiz destekli esnaf kredilerinde
en iyi hizmeti vermeye devam

ediyoruz. 
Üst limitimiz 750 bin TL.

Türkiye genelinde Halkbank
aracılığıyla kredi kullandır-
mada lideriz ve esnafımıza im-
kanlar ölçüsünde destek
sağlamayı sürdürüyoruz" dedi.

Manisa esnafının güçlü bir
finansman desteğiyle ekono-
mik faaliyetlerine devam et-
mesine katkı sağladıklarını
belirten Bulgay, düzenleme-
lerle esnafın işlerini kolaylaştır-
mayı hedeflediklerini
vurguladı.

Manisa esnafına 953 milyon TL finansman sağlandı

maniSa İl Tarım ve Orman
Müdürlüğünce 17 İlçe Müdür-
lüğünde görevli konu sorum-
lusu teknik personellerin
katılımları ile Bitki Sağlığı De-
ğerlendirme Toplantısı yapıldı.

İl Müdürlüğümüz 100. Yıl
Konferans Salonunda gerçek-
leşen toplantıda, Bitki Sağlığı
konularında 2024 yılı değer-
lendirmeleri yapılarak, 2025
yılı yol haritası belirlendi.

Manisa İl Tarım ve Orman
Müdürü Metin Öztürk’ün top-
lantının açılış konuşmasını
yapmasının ardından Bitkisel

Üretim ve Bitki Sağlığı Şube-
sinde görevli teknik personel-
ler katılımcılara; Meyve,
Sebze, Tarla, Endüstri Bitkileri,
Bağ Hastalık ve Zararlıları,
Bitki Pasaport Sistemi, BKÜ,
Zirai Mücadele Tarım Alet ve
Makinaları, Dış Karantina,
Hasat Öncesi Pestisit Dene-
timi ve Manisa özelinde yürü-
tülen Bitki Sağlığı Projeleri
konularında sunumlarını ger-
çekleştirdiler.

Katılımcılardan gelen soru-
ların yanıt bulmasının ardından
toplantı sona erdi. 

Toplantıya; Manisa İl Tarım
ve Orman Müdürü Metin Öz-

türk, İl Müdür Yardımcısı Ser-
dar Mersinli, Bitkisel Üretim ve

Bitki Sağlığı Şube Müdürü
Gökmen Kaya ile teknik per-

soneller katıldı. 
Haber merkezi 

2024 yılı bitki sağlığı değerlendirme toplantısı yapıldı

Soma Belediyesi, sokak
hayvanlarının rehabilitasyon ve
barınma ihtiyaçlarını karşılamak
için yeni bir barınak inşa et-
meye karar verdi. Belediye
Başkanı Sercan Okur, Yağcılı
Mahallesi’nde yapılacak olan
yeni barınak alanını ziyaret ede-
rek, burada yapılacak çalışma-
larla ilgili detaylı
değerlendirmelerde bulundu.

Başkan Okur, projeyle ilgili
yaptığı açıklamada, "Sokak
hayvanlarının yaşam koşullarını
iyileştirmek, onları daha sağlıklı
ve güvende tutmak bizim için
büyük bir öncelik. Bu yeni barı-
nak, can dostlarımıza daha
modern, konforlu ve sıcak bir
yuva sunacak. Hayatın her ala-
nında olduğu gibi sokak hay-
vanlarına karşı da
sorumluluğumuzun bilincinde-

yiz. Projemiz tamamlandığında,
Yağcılı Mahallesi'nde yeni bir

barınak, onlar için çok daha iyi
bir yaşam alanı sağlayacak"

dedi.
Yeni barınak projesi, sokak

hayvanlarının hem barınma
hem de rehabilitasyon ihtiyaç-
larını karşılamak amacıyla inşa
edilecek. Barınakta, hayvanla-
rın tedavi, bakım ve sağlıklı bir
yaşam sürdürebilmeleri için ge-
rekli tüm imkanlar sağlanacak.
Başkan Okur, barınağın mo-
dern alt yapısı ile sokak hay-
vanlarının güvenli ve huzurlu bir
yaşam sürmelerini hedefledik-
lerini belirtti.

Can dostlarına yönelik bu
projede Soma Belediyesi,
sokak hayvanları için daha iyi
yaşam koşulları sağlamayı
amaçlıyor. Soma Belediyesi,
proje sürecini hızla tamamla-
mayı ve en kısa sürede yeni
barınağın hizmete girmesini he-
defliyor. Haber merkezi 

Soma Belediyesi’nden sokak hayvanlarına yeni barınak projesi

Sarıgöl Belediyesi Za-
bıta ekipleri, ilçedeki unlu
mamül üretimi yapılan işyer-
lerinde gramaj kontrollerini
gerçekleştirdi. Yapılan dene-
timlerde, ekmek ve diğer
unlu mamüllerin standartlara
uygun olup olmadığı titizlikle
kontrol edilerek, vatandaşla-
rın sağlıklı ürünler alması sağlandı. Ayrıca, zabıta ekipleri ilçe-
deki bayan kuaförlerinin hijyen koşullarını ve ruhsat
denetimlerini de gerçekleştirdi. Kuaförlerdeki temizlik ve hijyen
kurallarına uygunluk denetlenerek, işletmelerin yasal şartlara
uygun olup olmadığı kontrol edildi. Bu denetimlerle hem esnafın
hem de halkın sağlığını koruma amacı güdüldü.

Zabıta ekiplerinden gramaj
ve hijyen denetimi
Zabıta ekiplerinden gramaj
ve hijyen denetimi

Burhan AKDEMİR
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manİsa Celal Bayar Üni-
versitesi (MCBÜ) İnsan Hakla-
rını Güçlendirme ve Şiddetle
Mücadele Uygulama ve Araş-
tırma Merkezi tarafından dü-
zenlenen 10 Aralık Dünya İnsan
Hakları konulu panel, Manisa İl
İnsan Hakları Kurulu üyeleri ile
öğrencilerin katılımıyla Manisa
Celal Bayar Üniversitesi Süley-
man Demirel Kültür Merke-
zi'nde gerçekleştirildi.   

Manisa CBÜ İnsan Hakla-
rını Güçlendirme ve Şiddetle
Mücadele Uygulama ve Araş-
tırma Merkezi tarafından dü-
zenlenen ve moderatörlüğünü
MCBÜ Uygulamalı Bilimler Fa-
kültesinden Prof. Dr. Özge
Ayan'ın yaptığı ve Katip Çelebi

Üniversitesi Sosyal ve Beşeri
Bilimler Fakültesi'nden Prof. Dr.
Yıldız Karagöz Yeke, İzmir De-
mokrasi Üniversitesi, Fen Ede-
biyat Fakültesinden Prof. Dr.
Hande Şahin, Dokuz Eylül Üni-
versitesi Hukuk Fakültesinden
Doç. Dr. Türker Ertaş'ın konuş-
macı olarak katıldığı Dünya
İnsan Hakları konulu panel Ma-
nisa Celal Bayar Üniversitesi
Süleyman Demirel Kültür Mer-
kezi'nde gerçekleştirildi. 

Panele, MCBÜ İnsan Hak-
larını Güçlendirme ve Şiddetle
Mücadele Uygulama ve Araş-
tırma Merkezi Müdürü Dr. Öğ-
retim Üyesi Seda Sayman,
Manisa Valiliği Hukuk Şube
Müdürü Nuray Yaman, Manisa

İl İnsan Hakları Kurulu üyeleri
ile öğrenciler katıldı. 

Panelin moderatörlüğünü
yapan MCBÜ Uygulamalı Bi-
limler Fakültesinden Prof. Dr.
Özge Ayan, İnsan Haklarının
hava gibi, su gibi, sağlık gibi,
mutluluk gibi, bazen çok sevdi-
ğimiz ama olmadığı zaman ya
da azaldığı zaman kıymetini,
önemini anladığımız kavradığı-
mız en önemli konulardan birisi
olduğunu vurguladı. 

Prof. Dr. Ayan, "Tüm in-
sanlar için din, dil, ırk, cinsiyet
gözetmeksizin eşit bir şekilde
tanınmış haklardan bazılarıdır.
Böyle bir kötülüğün yasaklan-
ması, işkencenin ve insan hak-
larının korunması, vatandaşlık

hakkı, çalışabilme hakkı, örgüt-
lenebilme hakkı. Her biri birbi-
rinden önemli vazgeçilmez olan
bu haklar yaşamın sınırlarını
moda tabiriyle kırmızı çizgilerini
oluşturmaktadır. Türkiye'nin bu
beyannameyi imzalayan ülkeler
arasında olması da bizim için
bir onur, bir sevinç kaynağıdır."
dedi. 

Konuşmacılardan Katip
Çelebi Üniversitesi Sosyal ve
Beşeri Bilimler Fakültesi'nden
Prof. Dr. Yıldız Karagöz Yeke
ise insan haklarına alışkın bir
millet olmadığımızı belirterek,
"Öğrencilerimize de en azından
bir nebze bu düşünceleri, onla-
rın dilinde oluşturabilmek ve bu
kavramlar arasındaki ilişkileri
kurabilmek. Bunlar bizden
önce ilk andan itibaren 2500 yıl
felsefenin ortaya çıkışından iti-
baren kurulmuş zaten. Ancak
biz bugün çağdaş yaşamın ge-
reklerini ve düşünerek bunların
üzerinde yeniden bir düşünme
yeni tacizleri yapmak durumun-
dayız. Öncelikle şunu belirtelim
ki halk, hukuk, adalet, kavram-
ları, felsefenin tek tek disipline,
özellikle de hukuk felsefesinin
kendine bahsedilen son derece
önemli kavramları arasındadır."
diye konuştu. 

İzmir Demokrasi Üniversi-
tesi Fen Edebiyat Fakültesin-
den Prof. Dr. Hande Şahin ise
konuşmasında bir ülkede istih-
dam olması adına eğitimin güç-
lendirilmesinin diğer alanlardaki
hak ihlallerini de azaltma şansı-

nın da o kadar artacağını vur-
guladı. 

Prof. Dr. Şahin, "O yüzden
de bugün sahip olduğumuz
haklar ve kadını güçlü kılabile-
cek bu iki hat üzerinden ilerle-
mek istiyorum. Çünkü beni
biraz üzen bir durum. Üniver-
site mezunu olan kadınların ça-
lışma alanından çekilmesi ve
giderek evlilik yaşına tekrar geri
dönüşü ve hızlı evlilikler bir
sosyolog olarak üzüyor. İki tane
maddeyi anlatarak başlamak
istiyorum. 

Madde 23 herkesin çalışma,
işini özgürce seçme, adil ve el-
verişli şartlarda çalışma ve iş-
sizliğe karşı koruma hakkı
vardır. Yine ikincisi bu madde-
nin alt bendi. Herkesin bir
yerde gözetmek eşit ücret
hakkı vardır. Türkiye'de bu
durum böyledir. Dünyada böyle
mi? Bunu diğer bir maddedir.
Madde 26 Herkes için eşit eği-
tim hakkına sahiptir. Yine bu
Türkiye'de özellikle dezavan-
tajlı gruplar ve bölgesel olarak

kadın eğitimi imkanları ücretler
istihdam ve ortaya çıkabile-
cek. Kadın istihdam oranına
baktığımızda o da yüzde
31'de. Bu ne demek? Her 10
kadından üçü çalışıyor. Bu as-
lında bir kalkınma ve gelişme
problemi de beraberinde gidi-
yor. Çünkü tüm gelişmiş ülke-
lere baktığımızda yüzde 70'i
yani her 10 kadından 7-8 ta-
nesi çalışıyor." dedi. 

Dokuz Eylül Üniversitesi
Hukuk Fakültesinden Doç. Dr.
Türker Ertaş ise Anayasa
Mahkemesi nedir? Onun işleri
nedir? Bu konuda ayrıntılı bil-
giler aktardı. 

Doç. Dr. Ertaş, "Anayasa
Mahkemesi anlatacağım ben
size. Hani bir siyasal düzende
veya işte devlet iktidarın ol-
duğu bir düzende yasama, yü-
rütme yargı organları
duymuşsunuzdur. Yasama
kanun yapar, kural koyar, yü-
rütme, yürütür. Bunları uygular
ve yargı işe uyuşmazlıkları
çözer." diye konuştu. İHa

10 Aralık Dünya İnsan Hakları Paneli düzenlendi  

manİsa’nIn Salihli ilçe-
sinde Kaymakam Ali Güldo-
ğan başkanlığında ‘İnsan
Hakları Kurulu’ toplantısı ger-
çekleştirdi.  Kaymakamlık
Toplantı Salonu’nda Kayma-
kam Güldoğan başkanlığında
gerçekleşen İnsan Hakları Ku-
rulu toplantısında, ilçe insan

hakları kurallarının oluşturul-
ması, çalışma şekilleri, baş-
vuru şekli ve başvuruların
sonuçlandırılmasına ilişkin ve
diğer faaliyetler hakkında üye-
lere sunum yapıldı. 

Toplantıda ayrıca 2024 yılı
faaliyetleri değerlendirilerek
önümüzdeki süreçte özellikle

İnsan hakları bilincinin gelişti-
rilmesi hususunda yapılacak
çalışmalar, faaliyetler ele
alındı.  Toplantıda konuşan
Kaymakam Güldoğan, 10 Ara-
lık Dünya İnsan Hakları Gü-
nünü kutlayıp, insan haklarına
saygı temelinde aydınlık yarın-
lar diledi.  İHa

Salihli’de insan hakları kurulu toplandı   Salihli’de insan hakları kurulu toplandı   

manİsa’nIn Salihli ilçe
Kaymakamı Ali Güldoğan,
Şehit Emniyet Amiri Doğan Sa-
karya’nın ailesine taziye ziyare-
tinde bulundu.   

Kaymakam Ali Güldoğan,
Mardin'in Nusaybin ilçesinde 4
Nisan 2016 tarihinde teröristle-
rin silahlı saldırısında şehit
düşen Emniyet Amiri Doğan
Sakarya’nın geçtiğimiz hafta
vefat eden babası Mehmet Ali
Sakarya’nın(82), ailesine taziye

ziyaretinde bulundu. Kayma-
kam Güldoğan, Sakarya aile-
sine başsağlığı diledi. 

Taziye ziyareti yapılan dua
ile son buldu. Taziye ziyare-
tinde Kaymakam Ali Güldo-
ğan’a, İlçe Emniyet Müdürü
Burhan Demirkıran, İlçe Jan-
darma Komutanı Binbaşı Do-
ğukan Karaaslan, Sosyal
Hizmet Merkezi Müdürü Alim
Yavuz ve İlçe Müftüsü Ali Çebi
eşlik etti.  İHa

Salihli Kaymakamından şehit ailesine taziye ziyareti   

akHİsar Belediyesi Şehit
Yüzbaşı Necdi Şentürk Park İçi
Kültür Salonu'nda, Akhisar
Namık Oğul Anadolu Lisesi öğ-
retmenleri ve öğrencileri tara-
fından hazırlanan hazırlanan
program, saygı duruşu ve İstik-
lal Marşı'nın okunmasıyla baş-
ladı.

Günün anlam ve önemi ile
ilgili konuşmayı Türk Dili ve
Edebiyat Öğretmeni Yalçın Tür-
kölmez yaptı. Ardından öğren-
cilerin “İnsan Hakları Evrensel
Beyannamesi”ni okuması, Ana-
dolu İmam Hatip Lisesi Türk

Dili ve Edebiyatı Öğretmeni
Gülbin BULUT'un “Konuşan
Eller, Duyan Gözler" adlı anısını

anlatması, Türk Dili ve Edebi-
yatı Öğretmenleri Ahmet
YABAŞ ile Özgür SÜRER'in

hazırladığı “Kar ve Güneş” adlı
dramatizasyonun sunumu ve
Namık Oğul Anadolu Lisesi
Müzik Kulübünün hazırlamış
olduğu müzik dinletisi ve sin-
evizyon gösterisi devam eden
tören Müdürlüğümüzün dü-
zenlemiş olduğu "Gazze'de
Çocuk Olmak" temalı ilkokul,
ortaokul öğrencileri arasında
resim, ortaöğretim öğrencileri
arasında kompozisyon yarış-
masında dereceye giren öğ-
rencilerin ödüllerinin
verilmesiyle sona erdi. 

Tören sonrası Akhisar Kay-
makamı Sayın Mustafa Can ve
protokol üyeleri öğrencilerimi-
zin hazırlamış olduğu resim ser-
gisini gezdi. Haber merkezi 

Akhisar’da 10 Aralık Dünya İnsan Hakları Günü kutlandı

İzmİr-İstanbul Otoyolu'nun Akhisar kesiminde dün
akşam meydana gelen trafik kazasında, 28 yaşındaki genç sü-
rücü Mert A. hayatını kaybetti.   

İzmir-İstanbul Otoyolunun Akhisar bölümünde 06 JME 41
plakalı otomobili kullanan Mert A., önünde ilerleyen E.B. yöne-
timindeki 16 DN 416 plakalı tıra arkadan çarptı. Çarpmanın et-
kisiyle ağır hasar gören otomobildeki sürücü Mert A., olay
yerinde yaşamını yitirdi. Kaza sonrası jandarma ekipleri olay
yerine intikal ederek yol güvenliğini sağladı ve kazayla ilgili in-
celeme başlattı.  İHa

Genç sürücü 
trafik kazasında 
hayatını kaybetti   
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Emtia piyasasında geçen hafta gıda pozitif ayrıştı
emtia piyasasında geçen

hafta siyasi ve jeopolitik gergin-
liklerin öne çıkması ve dolara
olan talebin artmasıyla karışık
bir seyir izlenirken, tarım grubu
pozitif ayrıştı.

Dünya genelinde artan si-
yasi belirsizlikler ve jeopolitik
riskler emtia piyasasındaki fi-
yatlamalarda etkili oldu. Güney
Kore'de sıkıyönetim ilan edilip
ardından kaldırılması, piyasaları
etkileyen önemli bir siyasi ge-
lişme olarak öne çıkarken,
Kuzey Kore'nin Rusya ile yap-
tığı savunma anlaşmasının yü-
rürlüğe girmesi, bölgedeki
jeopolitik riskleri artırarak emtia
piyasalarını etkileyebilecek bir
unsur olarak belirginleşti.

Öte yandan, Fransa'da ise
Cumhurbaşkanı Emmanuel
Macron, parlamentoda muha-
lefetin destek verdiği gensoru
önergesinin ardından hüküme-
tin düşmesi üzerine Başbakan
Michel Barnier'nin istifasını
onayladı. Macron, istifa etme-
yeceğini ve gelecek günlerde
yeni bir başbakan atayacağını
açıkladı.

Analistler, ABD'de iş gücü
piyasasına ilişkin olumlu veriler
ve faiz indirimi beklentilerinin
doların güçlenmesine yol açtı-
ğını ve dolar endeksinin 106,1
seviyesine yükseldiğini belirte-
rek, bu durumun dolarla fiyatla-
nan emtialar üzerinde baskı
yaratabileceğini belirtti.

Dolar endeksi, BRICS ülke-
lerinin doları değiştirme girişim-
lerine karşı Donald Trump’ın
yüzde 100 gümrük vergisi açık-
lamasıyla artış gösterdi.

Diğer yandan, ABD'de
geçen hafta açıklanan verilere
göre, JOLTS açık iş sayısı verisi
iş gücü talebinin zayıfladığını
ancak hala devam ettiğini gös-
termesi, ülkenin ekonomik dur-
gunluğa girmeden enflasyonla
mücadelesini sonuçlandırabile-
ceğine olan iyimserliği destek-
ledi.

İstihdam raporu verilerine
göre, ülkede tarım dışı istihdam
kasımda 227 bin kişi artarak
beklentilerin üzerinde gerçekle-
şirken, işsizlik oranı yüzde

4,1'den yüzde 4,2'ye çıktı.
İstihdam artışının, iş gücü

talebindeki yavaşlamanın kötü-
leştiğine dair endişeleri hafiflet-
meye yardımcı olduğunu
belirten analistler, Fed'in faiz
oranlarını indirmeye kademeli
şekilde devam edeceğine yö-
nelik beklentilerin güçlendiğini
vurguladı.

Geçen hafta Ekonomik İş-
birliği ve Kalkınma Örgütü
(OECD), bu yıl için küresel eko-
nomik büyüme tahminini yüzde
3,4'te sabit bıraktı, Çin tara-

fında ise ülke ekonomisinin
yüzde 4,9 büyüyeceği tahmin
edilirken, gelecek yıl büyüme
beklentisi yüzde 4,7'ye çıka-
rıldı.

Analistler, bu durumun
dünya genelinde imalat sanayi-
sini olumlu etkileyebileceği ve
baz metallere olan talebi artıra-
bileceğini belirtti.JP Morgan,
2025’te altının ons fiyatının 3
bin dolara ulaşabileceğini ön-
görüyor

Çin Merkez Bankası'nın
(PBoC) geçen hafta cumartesi
günü açıkladığı resmi verilere
göre, Çin Merkez Bankası altı
aylık bir aradan sonra kasım
ayında rezervleri için altın alı-
mına yeniden başlarken rezerv-
lerini 72,80 milyon troy ons’tan
72,96 milyon troy ons’a çıkardı.

Öte yandan JP Morgan,

2025’te altının ons fiyatının or-
talama 2 bin 950 dolar olaca-
ğını ve 3 bin dolara
ulaşabileceğini öngördü. Tah-
minin sebeplerini ABD'deki
olası ekonomik politikaların en-
flasyona yol açması ve dolar
endeksinin değer kaybetmesi
olarak belirtirken, gümüş ve
platinin de güçlü performans
göstermesini beklediklerini kay-
detti.

Hindistan'da rupinin değer
kaybetmesiyle altının fiziki ola-
rak indirimli fiyatlardan satıl-

ması da altının onsundaki
düşüşte başka bir faktör olarak
öne çıktı.

Ons bazında fiyatlar geçen
hafta altında yüzde 0,7, pla-
tinde yüzde 1,7 ve paladyumda
yüzde 2,2 gerilerken, gümüşte
yüzde 1,1 yükseldi.

Vale Base Metals, Kuzey
Labrador'daki Voisey's Bay
Madeni'nin 2,94 milyar dolar
değerindeki genişlemesini ta-
mamlayarak operasyonları açık
ocak madenciliğinden yeraltı
madenciliğine geçirirken, bu
gelişmenin nikel konsantresi
üretimini yılda 45 bin tona çı-
karması bekleniyor.

Hindistan Uluslararası Bakır
Birliği de yaptığı açıklamada,
ülkedeki bakır talebinin 2024'te
yıllık bazda yüzde 13 büyüye-
rek 1700 kilotona ulaştığını bil-

dirdi.
Analistler, ABD'nin Afrika'ya

büyüme ve iş getireceğini söy-
lediği Lobito Koridoru projesine
baz metaller konusunda umut-
larını bağladığını belirtirken, An-
gola'nın Lobito limanında bakır
ve kobaltın sevk edileceği
kargo konteynerlerini ziyaret
eden ABD Başkanı Joe Bi-
den'ın Lobito Koridoru Trans-
Afrika Zirvesi için Angola,
Zambiya, Tanzanya ve Kongo
Demokratik Cumhuriyeti lider-
leriyle görüştüğünü kaydetti.

Öte yandan, ABD Hazine
Bakanlığı'nın Gazprombank'a
yaptırım uygulama kararının,
bakır üretimini neredeyse iki
katına çıkaracak 4,8 milyar do-
larlık maden genişletme proje-
sinin finansmanı için Rus kredi
kuruluşuna güvenen Özbekis-
tan'ın hızla büyüyen madencilik
sektörüne zarar verebileceği
belirtiliyor.

Hindistan'ın Federal Maden
Bakanlığı, Gautam Adani'nin
yeni bakır tesisinin kapasitesini
artırmasının ardından ülkenin
artık rafine bakır ithalatına ba-
ğımlı kalmayacağını söyledi.

Bu arada Birleşik Krallık Ti-
caret Bakanlığı ile İngiliz Jeoloji
Araştırma Kurumu iş birliği ile
oluşturulan Kritik Mineraller İs-
tihbarat Merkezi, kritik mineral-
ler listesine çinkoyu ekledi.

Baz metallerde tezgah üstü
piyasada geçen hafta fiyatlar
libre bazında fiyatlar alümin-
yumda yüzde 0,1, nikelde
yüzde 1,7 ve bakır yüzde 0,4
artarken, kurşunda yüzde 0,2,
çinkoda yüzde 0,4 azaldı.

Petrol tarafında Petrol İhraç
Eden Ülkeler Örgütü (OPEC) ve
OPEC dışı bazı üretici ülkeler-
den oluşan OPEC+ grubunun
planlanan üretim artışlarını erte-
lemesi ve üretim kesintilerini
2026 sonuna kadar uzatması
kararının ardından, düşük talep
öngörüleri güçlendi.

OPEC'ten yapılan açıkla-
maya göre, 38. OPEC ve
OPEC Dışı Bakanlar Toplan-
tısı’nda üye ülkelerin toplam
üretim miktarının 2025 ve
2026’da günlük 39 milyon 725
bin varil olması kararlaştırıldı.
Yapılan düzenlemelerle, grup
günlük 2 milyon varillik üretim
kesintisini 31 Aralık 2026'ya
kadar sürdüreceğini belirtti.

Öte yandan, Amerikan Pet-
rol Enstitüsü (API), ABD'nin ti-
cari ham petrol stoklarının
geçen hafta önceki haftaya
göre 1 milyon 232 bin varil art-
tığını öngördü. Piyasa beklen-
tisi, stokların 2 milyon 60 bin
varil azalacağı yönündeydi.
Beklentinin aksine stoklarda
artış olması dünyanın en çok
petrol tüketen ülkesi ABD'de
talebin zayıfladığına işaret ede-
rek petrol fiyatlarının yükselişini
kısıtladı.

Petrol sahası hizmetleri şir-
keti Baker Hughes'un yayınla-
dığı haftalık veriler ülkedeki
petrol sondaj kulesi sayısının
30 Kasım-6 Aralık haftasında,
bir önceki haftaya göre 5 arta-
rak 482'ye yükseldiğini gös-
terdi.

Doğal gaz fiyatları ABD ve
Avrupa'daki değişken hava ko-
şulları nedeniyle dalgalı sey-
retti.

Bu gelişmelerle beraber
brent petrolün varil fiyatı haftayı
yüzde 1,9 artışla, New York Ti-
caret Borsası'nda işlem gören
doğal gazın İngiliz termal birimi
(MMBtu) cinsinden fiyatı da
yüzde 4,4 azalışla tamamladı.

rUs tahıl ve bUğday 
ihracatı tahminleri 

aşağı yönlü 
reviZe edildi

Tarım emtiası araştırma şir-
keti Sovecon analistleri, 2024-
2025 pazarlama yılında Rus
tahıl ve buğday ihracatı tahmin-
lerini, mevcut sezonda ihracat
kotasının düşürülebileceği bek-
lentisiyle aşağı yönlü revize etti.

Analistler, bu revizyonun
Rusya Tarım Bakanlığı tarafın-
dan şubat ortasından sezon
sonuna kadar uygulanması
beklenen düşük ihracat kotala-
rından kaynaklandığını belirte-
rek, bu kotanın 10 milyon ton
olarak belirlenebileceği ve
büyük kısmının buğday için
ayrılabileceğini kaydetti.

Geçen hafta Chicago Tica-
ret Borsası'nda kile başına fi-
yatlar buğdayda yüzde 1,7,
mısır yüzde 1,6 ve soya fasul-
yesinde yüzde 0,5 artarken pi-
rinçte yüzde 1 azaldı.

Kahve Zirveden
döndü

Kahve vadeli işlemleri
geçen haftalarda on yılların en
yüksek fiyatlarına ulaştıktan
sonra 2 Aralık'ta önemli bir
düşüş yaşadı. Söz konusu
düşüş, Vietnam'daki tüccarla-
rın stoklarını eritmek için artan
satış faaliyetlerine ve Brezilya
realinin zayıflamasıyla ihracat-
çıların arzı artırmasına bağ-
landı. Hava durumu tahmincisi
Maxar Technologies çar-
şamba günü Batı Afrika'daki
kurak koşulların nisan ayında
hasat edilen yıl ortası kakao
mahsulünün erken gelişimini
olumsuz etkileyeceğini ve
mevsimsel Harmattan rüzgar-
larının gelişinin durumu daha
da kötüleştirebileceğini söyle-
dikten sonra kakao fiyatları
yükseldi.

ABD'de faaliyet gösteren
emtia borsası Intercontinental
Exchange'de libre bazında fi-
yatlar, şekerde yüzde 0,6, pa-
mukta yüzde 1,4, kahvede
yüzde 3,9 yükseldi. Kakaonun
ton başına fiyatı da haftayı
yüzde 4,9 artışla tamamladı.
aa

Türk dizileri züccaciye ihracatına katkı sağlıyor

Züccaciyeciler
Derneği Başkanı Mesut
Öksüz, son yıllarda birçok
ülkede yayınlanan Türk di-
zilerinde bardak, kaşık,
çatal, tencere, yemek ta-

kımı gibi ürünlerin sergi-
lenmesinin züccaciye sek-
törünün ihracatına olumlu
katkı sunduğunu söyledi.

Antalya'da düzenlenen
14. Uluslararası Ev ve

Mutfak Eşyaları Üretici ve
Marka Zirvesi'ne katılan
Öksüz, AA muhabirine,
2024'ü 6,25 milyar dolarlık
ihracatla kapatacak sektö-
rün, gelecek yıl için 6,5
milyar dolarlık bir ihracat
hedefi belirlediğini ifade
etti. Sektörün hem ihracatı
artırmak hem de ithalatı
önlemek amacıyla daima
kendini yenilediğini dile
getiren Öksüz, talepleri ve
dünya trendlerini yakından
takip ettiklerini
belirtti.Öksüz, hemen her
ülkede Türk züccaciye
ürünlerine ilginin arttığını,
Türk dizilerinin de bunda

etkin rol oynadığını kay-
detti. Türk dizilerinin yurt
dışında izlenirliğinin artma-
sının dizide kullanılan bar-
dak, kaşık, çatal, tencere,
yemek takımları gibi züc-
caciye ürünlerine talebi
olumlu yönde etkilediğini
anlatan Öksüz, şunları
söyledi:

Türk dizileri de aynı bu
etkiyi yapıyor. Özellikle di-
zilerde kullanılan bardak-
lar, tabaklar ekol haline
geliyor ve insanlar o ürün-
leri bulmaya çalışıyor, bu
da ihracatımızı pozitif
yönde etkiliyor. Türk dizile-
rinin birçok ülkede izlenil-

mesi, dizilerde kullanılan
yerli firmaların ürünlerine
talebi artırdı. 

Dizilerin ihracatımızda
yeri çok önemli. Dizilere
gönderilen ürünler o anda
trend olan ya da satmayı
hedeflediğimiz ürün grup-
larını oluşturuyor. Mesela
Aşk-ı Memnu, Ezel, Muh-
teşem Yüzyıl, Öyle Bir
Geçer Zaman Ki, Medce-
zir, Binbir Gece gibi diziler-
deki yemek sahnelerinde
görülen bir yemek takı-
mına, bıçak setine, sohbet
sahnelerinde kullanılan fin-
canlara dizilerin yayınlan-
dıkları ülkelerden talep

aldık."Dizilerle hedef kitle-
lerine ulaşarak, ürünün ta-
nıtımını da yaptıklarını
ifade eden Öksüz, diziler-
deki etkinliğin sektörün ra-
kipleriyle mücadele
etmesinde de önemli rol

üstlendiğini vurguladı.
Züccaciye sektörünün

200'e yakın ülkede varlı-
ğını sürdürdüğünü belirten
Öksüz, bununla gurur
duyduklarını dile getirdi.
aa

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisakulishaber.com

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 700 TL
Yıllık   : 1300 TL ZAYi iLANI: 300 TL

Yerel süreli yayın

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

: Burhan AKDEMİR
: Neslihan AKÖZGÜR

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir
İstihbarat     

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 1750 TL   + KDV 2500 TL  +KDV
YARIM 2500 TL   + KDV 3500 TL + KDV
TAM 3500 TL   + KDV 6000 TL + KDV

SÜRMANŞET
2750 TL + KDV

LOGO YANI
1400 TL + KDV

LOGO ALTI
2000 TL + KDV
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*1 Ocak 2024 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL

Ulaştırma ve Alt-
yapı Bakanı Abdulkadir
Uraloğlu, İstanbul Havali-
manı'nda 17 Nisan
2025'te üç pistte aynı
anda iniş-kalkış uygula-
masını başlatacaklarını bil-
dirdi.

Uraloğlu, İstanbul Ha-
valimanı'nda uygulan-
maya alınacak "eş zamanlı
bağımsız üçlü pist operas-
yonu"na ilişkin yazılı açık-
lama yaptı.

İstanbul Havalimanı'nın
havacılıkta bir dönüm
noktası olduğunu ve bir-

çok yeni teknolojik sistemi
bünyesinde barındırdığını
aktaran Uraloğlu, "Artan
yolcu kapasitesine yönelik
çalışmalar sürdürüyoruz.
17 Nisan 2025'te İstanbul
Havalimanı'nın üç pistinde
aynı anda iniş-kalkış uy-
gulamasını başlatacağız.
Ülkemizde hayata geçire-
ceğimiz bu sistem, Avru-
pa'da bir ilk olacak."
ifadesini kullandı.Uraloğlu,
piste ilişkin çalışmaların
Devlet Hava Meydanları
İşletmesi bünyesinde sür-
dürüldüğünü bildirdi.

Böylece, İstanbul Ha-
valimanı'nda etkin ve di-
namik bir kapasite
yönetimi sağlayacaklarını
belirten Uraloğlu, şunları
kaydetti:

"Bu sayede operasyo-

nel sebepli gecikmeleri
minimuma indireceğiz, ay-
rıca yakıt tasarrufu ve
uçuş verimliliğini de mak-
simize edeceğiz.

Çalışmalar, yapım sü-
reci devam eden yeni pist-

leri de kapsayacak. Yeni
pistlerin hizmete alınma-
sıyla taksi süreleri başta
olmak üzere birçok ko-
nuda hava trafik operas-
yonlarının verimliliği
artacak." aa

İstanbul Havalimanı'nda üç pistte aynı anda İstanbul Havalimanı'nda üç pistte aynı anda 
iniş-kalkış yapılacakiniş-kalkış yapılacak
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Bugün enerjiniz çok yüksek. Kendinizi güçlü bir şe-
kilde ifade etmek, kişisel projelerinize hız kazandır-
mak için ideal bir gündesiniz. Ancak ilişkilerde
geçmiş konular gündeme gelebilir.

Maddi kaynaklarınızı yeniden gözden geçirebilir,
yeni kazanç yolları arayabilirsiniz. Geçmişte destek
aldığınız bir kişiden finansal anlamda fayda sağlaya-
bileceğiniz bazı gelişmeler olabilir. 

Yakın çevrenizle iletişim yoğunlaşabilir. Eski bir
dosttan ya da kardeşten gelen bir haber, sizi geç-
mişte bıraktığınız bir projeye döndürebilir. İfade gü-
cünüzün arttığı bir gündesiniz.

Bugün ev ve aile konularında hareketlilik yaşayabi-
lirsiniz. Geçmişle ilgili bir aile meselesi yeniden
gündeme gelebilir. Ailevi ilişkilerde barışçıl bir
çözüm içinde olabilirsiniz.

Yaratıcılığınız ve romantik enerjiniz yükseliyor. Geç-
mişten gelen bir aşkla ilgili haber alabilirsiniz.
Bugün, sanatsal çalışmalarınızda ya da hobileri-
nizde fark yaratacak ilhamlar bulabilirsiniz.

Çalışma ortamınızda hızlı gelişmeler ve çözüm arayış-
ları ön planda. Eski bir iş arkadaşınız ya da patronu-
nuzdan beklenmedik bir destek alabilirsiniz.
Sağlığınıza dikkat etmeyi unutmayın.

Finansal meseleler ve ortak kazançlar gündemde. Geç-
mişten gelen bir borç ya da alacakla ilgili çözüm bulabi-
lirsiniz. İçsel dönüşüm için aradığınız gücü içinizde
hissedebilirsiniz. Meditasyon için ideal bir gün.

İkili ilişkilerde önemli bir gün. Geçmişte çözülmemiş
ilişki meseleleri için uzlaşma şansı yakalayabilirsiniz.
Yeni bir başlangıç yapmak için uygun enerjiler dev-
rede. Bu fırsatı en iyi şekilde değerlendirin.

Bugün zihniniz oldukça aktif ve geleceğe dair he-
deflerinize odaklanabilirsiniz. Eski bir eğitim ya da
seyahat planı yeniden gündeme gelebilir. Fikirleri-
nizi paylaşmaktan çekinmeyin.

Kariyerinizde hareketli bir gün sizi bekliyor. Eski
bir projeyi yeniden değerlendirme fırsatı bulabi-
lirsiniz. Sosyal çevrenizden destek alabilir, süreci
başarıyla tamamlayabilirsiniz.

Sosyal çevrenizle olan iletişim artıyor. Eski dostları-
nızla bir araya gelebilir ya da geçmişte yer aldığınız
bir toplulukla ilgili gelişmeler yaşayabilirsiniz. Bugün
sosyal etkileşimlerde parlak bir gün.

Ruhsal olarak güçlü bir gün sizi bekliyor. Geçmişle yüz-
leşmek ve içsel bir temizlik yapmak için ideal bir
zaman. Meditasyon, terapi gibi çalışmalar size derin
bir farkındalık kazandırabilir.

Cansu MERİÇ

Prof. Dr. Sabahattin Zaim, vefatının 
17. yılında hayır ve dualarla yad ediliyor

"Hocaların Hocası" ve "İktisadın duayeni"
olarak anılan ve binlerce öğrenci yetiştiren Prof. Dr.
Sabahattin Zaim, vefatının 17. yılında hayır ve dua-
larla yad ediliyor. İslam ekonomisi alanındaki çalış-
malarının yanı sıra öncülük ettiği sivil toplum
kuruluşlarıyla da tanınan iktisatçı ve eğitimci Saba-
hattin Zaim, Makedonya'nın Üsküp şehrine bağlı
İştip kasabasında 1926'da dünyaya geldi ve eğitim
hayatına 5 yaşındayken İştip'te başladı.

Ailesiyle 1934'te Türkiye'ye göç edip İstanbul'a
yerleşen ve ilköğretimine Fatih'teki Fethiye İlkoku-
lu'nda devam eden Zaim, 1943'te Vefa Lisesi Klasik
Şube'den üstün başarıyla mezun oldu.

O günkü ismi Mülkiye Mektebi olan Siyasal Bilgi-
ler Fakültesindeki yüksek eğitimini 1947'de tamam-
layan Zaim, 1950'de Ankara Üniversitesi Hukuk
Fakültesinden de denklik alarak mezun oldu.

Zaim, ilk devlet görevine İstanbul'da maiyet me-
muru olarak başlayarak 1947-1949 yıllarında Fatih
ve Eyüp Sultan'da kaymakam vekilliği, 1950-1953
yıllarında Kahta, Ayancık ve Abana'da kaymakamlık
yaptı. Maiyet memurluğu görevi sürerken 1947'de
İstanbul Üniversitesi İktisat Fakültesinde doktora
eğitimine başlayarak Prof. Dr. Gerhard Kessler,
Prof. Dr. Fritz Neumark ve Prof. Dr. Alfred Isaac gibi
Hitler döneminde Almanya'dan kaçmak zorunda
kalan Alman akademisyenlerden dersler alan Zaim,
1953'te kaymakamlık görevinden ayrılarak İstanbul
Üniversitesi İktisat Fakültesi Sosyal Siyaset Kürsü-
sü'nde asistan olarak göreve başladı.

İstanbul Üniversitesinde 1955 yılında doktor ün-
vanına hak kazanan Sabahattin Zaim, aynı yıl
ABD'deki Cornell Üniversitesinde çalışmalarına
devam ederek hazırladığı doçentlik teziyle 1957'de
Sosyal Siyaset Kürsüsü'nde doçentliğini aldı.

Usta iktisatçı ve eğitimci Zaim, profesörlük için
gerekli olan ikinci dili öğrenmek amacıyla 1963'te
gittiği Batı Almanya'daki Münih Üniversitesinde mi-
safir öğretim üyesi olarak dersler verdi ve 1965'te
profesörlüğe yükseltildi. Sabahattin Zaim, 1977-
1979 yıllarında Ortadoğu Teknik Üniversitesi Müte-
velli Heyeti üyeliği yaptı, 1979'da "Sosyal Siyaset
Kürsüsü" Başkanlığı görevine getirildi, 1980-1982
yıllarında Suudi Arabistan-Cidde Kral Abdülaziz
Üniversitesinde iki yıl misafir öğretim üyesi olarak
görev üstlendi. İstanbul Üniversitesinden 1993'te
yaş haddi nedeniyle emekli olduktan sonra yeni ku-
rulan Sakarya Üniversitesi İktisadi ve İdari Bilimler
Fakültesinde kurucu dekan sıfatıyla yeniden görev
alan Zaim, bu görevini sürdürürken İstanbul Üniver-
sitesi İktisat Fakültesi Çalışma Ekonomisi Bölü-
mü’nde yüksek lisans ve doktora dersleri vermeye
devam etti. Sabahattin Zaim 1985-2006 yıllarında
21 yıl Pakistan Uluslararası İslam Üniversitesinde
"mütevelli heyeti üyeliği" yaptı. Sakarya Üniversite-
sinden 1998'de ikinci defa emekli olan Zaim, 1998-
2000 yıllarında Yükseköğretim Kurulu üyeliği,
2003-2004'te Uluslararası Saraybosna Üniversitesi-
nin kurucu rektörlüğü, 2006'ya kadar Makedon-
ya'daki Uluslararası Balkan Üniversitesinde
"mütevelli heyeti üyesi" olarak görev yaptı.

Türkiye Büyük Millet Meclisi "Üstün Hizmet
Ödülü ve Madalyası" ile 2 Mayıs 2006'da ödüllendi-
rilen Zaim'e 1992'de İslam Kalkınma Bankası tara-
fından "İslam Ekonomisi Dünya Ödülü" takdim
edildi. aa

ÜnlÜ sanatçı İlkay
Akkaya, Manisa Kültür
Merkezi'nde verdiği kon-
serle sevenlerine unutul-
maz bir akşam yaşattı.

Sanat hayatında 30 yılı
geride bırakan İlkay Ak-
kaya, Manisa'da muhte-
şem bir konser verdi.
Konserde, Akkaya'nın dil-
lerden düşmeyen şarkıları,
hayranları tarafından coş-
kuyla söylendi.

Manisa Kültür Merke-
zi'nde düzenlenen etkinlik,

geniş katılım ile gerçek-
leşti. Akkaya, sahnede de-
neyimlerini ve güçlü sesini
sergileyerek, hem nostaljik
hem de enerjik bir atmos-
fer yarattı. Konser bo-
yunca Manisalılar,

Akkaya'nın şarkılarına
eşlik ederek coşup, halay-
lar çekti. Konser sonunda
deneyimli sanatçı, fotoğraf
çekilmek isteyen hayranla-
rını kırmayıp kulisine kabul
etti.

İlkay Akkaya Manisa’da
sevenleriyle buluştu
İlkay Akkaya Manisa’da
sevenleriyle buluştu

ŞeHzaDeler Beledi-
yesi, eşi tarafından silahla
yaralanan kadının teker-
lekli sandalye ihtiyacına
anında yanıt verdi ve yar-
dım elini uzattı.   

Alaybey Mahalle-
si'nde, boşandığı ancak
birlikte yaşamaya devam
ettiği eşi tarafından silahla
vurulan Melek D., Celal
Bayar Üniversitesi Hafsa

Sultan Hastanesi’nde te-
davi altına alındı. Yaşadığı
talihsiz olay sonrası te-
davi sürecinde tekerlekli
sandalyeye ihtiyaç
duydu. Durumu öğrenen

Şehzadeler Belediyesi,
sosyal yardım konusunda
hızlı bir refleks göstererek
harekete geçti. 

Belediye Başkanı
Gülşah Durbay’ın talima-
tıyla Sosyal Yardım İşleri
Müdürlüğü ekipleri tara-
fından temin edilen teker-
lekli sandalye, hastaneye
ulaştırılarak Melek D.’ye
teslim edildi. 

Başkan Durbay, yap-
tığı açıklamada Melek
D.’ye geçmiş olsun dilek-
lerini ileterek şunları söy-
ledi: “Vatandaşlarımızın
yaşamış olduğu zorluk-
larda her zaman yanla-
rında olmayı bir görev
biliyoruz. Melek Hanım’a
geçmiş olsun dileklerimi
iletiyor, en kısa sürede
sağlığına kavuşmasını te-
menni ediyorum. Şehza-

deler Belediyesi olarak
her zaman halkımızın ya-
nında olmayı sürdürece-
ğiz” 

Başkan Durbay, ka-
dına yönelik şiddet konu-
sunda da sert bir dille
uyarıda bulunarak, “Ka-
dına yönelik şiddet, asla
kabul edilemez ve toplu-
mumuzun en büyük yara-
larından biridir. Bu tür
olayların yaşanmaması
için hem toplumsal far-
kındalığı artırmaya hem
de bireysel desteklerimizi
sürdürmeye kararlıyız.
Kadınlarımızın güçlü ve
güvenli bir şekilde ya-
şamlarını sürdürebilmeleri
için mücadelemiz devam
edecek. Kadına şiddet in-
sanlığa ihanettir ve buna
karşı hep birlikte dur de-
meliyiz” dedi.  iHa

Şehzadeler Belediyesi’nden şiddet 
mağduru kadına anlamlı destek   

Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı Ferdi
Zeyrek, Şehzadeler ilçe-
sinde evine ulaşmakta
güçlük çeken MS hastası
için dere yatağı üzerine
yeni köprü yaptı. Hastalığı
nedeniyle yürümekte zor-
lanan Deniz Gün ve ailesi
ulaşım çilelerinin sona er-
diğini belirterek, Zeyrek'e
teşekkür etti. Üçpınar Ma-
hallesi'ndeki dere yatağı-
nın üzerinde bulunan
köprü geçen yıl yoğun ya-
ğışlar nedeniyle yıkıldı. MS
hastası Deniz Gün evine
ulaşımını bu köprü üzerin-
den sağlıyordu. MS has-
tası Deniz Gün, Manisa
Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Mimar Ferdi Zey-
rek'ten köprü yapılmasını

istedi. Başkan Zeyrek'in
talimatı üzerine Manisa Su
ve Kanalizasyon İdaresi
(MASKİ) Çevre Koruma ve
Kontrol Dairesi Başkanlığı,
Gün'ün evine rahat ulaşa-
bilmesi amacıyla dere ya-
tağı üzerine yeni köprü
montajını yaptı. Fabrika iş-
çisi olan ve hastalığı nede-
niyle yürümekte zorlanan
Deniz Gün ve ailesi ulaşım
çilelerinin sona erdiğini
belirterek, Zeyrek'e teşek-
kür etti.  Köprü yenilenme-
den önce sıkıntılar
yaşadıklarını belirten Deniz
Gün'ün ağabeyi Özen
Gün, “Mahallemizden
geçen derenin üstündeki
köprü yıkıldı. Ferdi Başka-
nımız ilgilendi ve saye-
sinde köprümüz yeniden

yapıldı. Emeği geçen her-
kese teşekkür ederim.
Köprü yenilenmeden önce
sıkıntılar yaşıyorduk. Ula-
şım zorlaşıyordu, yolumuz
çok uzuyordu. Artık soru-
numuz çözüldü” dedi. 

“DereDen 
geçMesi zor 
oluyorDu” 

Çamur içindeki dereyi
geçmeye çalıştıklarını söy-
leyen anne Sultan Gün,
“Dereden geçmesi zor
oluyordu. Çamur içinde
geçmeye çalışıyorduk.
Zahmet çekiyorduk. Ma-
hallenin diğer tarafından
evimize geliyorduk. Allah
razı olsun Ferdi Baş-
kan'dan” diye konuştu. 

Hastalığı nedeniyle yü-
rüme güçlüğü çektiğini ve

evine ulaşmakta zorluklar
yaşadığını belirten Deniz
Gün, “MS ve diyabet has-
tasıyım. 10 yıldır Üçpınar
Mahallesinde oturuyorum.
Sel ile deremizin üstün-
deki köprümüz yıkıldı. Tek-
rar yapılması için rica ettik.
Ferdi Başkanımıza teşek-
kür ederiz. Rahatlıkla yeni
yapılan köprüden geçece-
ğiz inşallah. Köprü yapıl-

madan önce kendi imkan-
larımızla buradan geçmek
için merdiven yaptık. Yazın
geçebiliyorduk ama kış
geldi ve yağışlar olunca
buradan geçmek çok zor
oluyordu. Ferdi Başka-
nıma gösterdiği ilgiden
dolayı çok teşekkür ede-
rim. Ferdi Başkanım bana
iyilik yaptı, unutmayaca-
ğım” dedi. iHa

MS hastasının ulaşım çilesi sona erdi   
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Cumhurbaşkanı Erdo-
ğan, "Suriye'nin bir kez daha
bölünmesine izin veremeyiz.
Ülke topraklarının yeniden bir
çatışma alanı haline gelmesine
asla rıza gösteremeyiz." dedi.

Cumhurbaşkanı ve AK Parti
Genel Başkanı Recep Tayyip
Erdoğan, AK Parti Konferans
Salonu'nda düzenlenen Geniş-
letilmiş İl Başkanları Toplantı-
sı'nda yaptığı konuşmada,
toplantıyı, bölgede tarihi diyebi-
lecekleri nitelikte gelişmelerin
yaşandığı bir dönemde gerçek-
leştirdiklerini belirtti.

Cumhurbaşkanı Erdoğan,
"Suriye halkı yıllardır süren bir
zulüm düzenini yıkarak, özgür-
lüğüne, hakkına, hukukuna, ge-
leceğine sahip çıktığı asil bir
kıyamı, elhamdülillah, zaferle
taçlandırmıştır." ifadelerini kul-
landı. Erdoğan, şairin, "Gergin
uykulardan, kör gecelerden, bir
sabah gelecek kardan aydınlık,
sonra düğüm düğüm bilmece-
lerden, bir sabah gelecek kar-
dan aydınlık, vurulup ömrünün
ilkbaharında, kanından çiçekler
açar yarında, cümle şehitlerin
omuzlarında bir sabah gelecek
kardan aydınlık." dizelerinin ete
kemiğe büründüğünü Suri-
ye'de gördüklerini söyledi.

"SurİYE haLkının 
ÖnÜnDE, mÜrEFFEh VE 

muTLu GELECEĞE 
GİDEn bİr kaPı 

aÇıLmışTır"
"İnancımız ve duamız odur

ki son 13 yıldır tam anlamıyla
zifiri karanlık olan 61 yıllık Baas
diktatörlüğü sonrasında Suriye
kardan aydınlık günlere kavuş-
muştur." diyen Erdoğan, sözle-
rini şöyle sürdürdü:

"Zalim Esed'in baskı, zulüm
ve katliamlarla yıllardır ayakta
tutmaya çalıştığı azınlık rejimi, 8
Aralık Pazar günü Şam'ın kur-
tuluşuyla artık çökmüştür. Suri-
ye'nin ve Suriye halkının
önünde, müreffeh ve mutlu ge-
leceğe giden bir kapı açılmıştır.
İnşallah ülkenin diğer kısımla-
rındaki DEAŞ ve PKK/PYD gibi

terör örgütlerinin de en kısa sü-
rede başı ezilecektir. Böylece
Suriye'nin toprak bütünlüğü ve
egemenliği ülkenin her tara-
fında tümüyle güçlendirilecektir.
Suriye halkının birliğini, bütün-
lüğünü, kardeşliğini yeniden
tesis etmeye bu kadar yaklaş-
tığı bir dönemde, akıl ve vicdan
sahibi hiçbir gücün, terör ör-
gütleriyle iş tutmaya devam
edeceğini düşünmüyoruz. Tür-
kiye, siyasi, diplomatik, ekono-
mik, askeri tüm kapasitesiyle,
bu tarihi mücadelesinde Suriye
halkının hep yanında olacaktır.
Hep söylediğimiz gibi; Suriye,
tüm inanç grupları ve etnik ke-
simleriyle Suriyelilerindir. Geç-
mişte yaşanan acıların,
gelecekte inşa edilecek hu-
zurlu, güçlü, müreffeh Suriye’ye
giden yolu, bir fener gibi aydın-
latmasını temenni ediyoruz,
bunu gönülden diliyoruz."

"SurİYE'nİn bİr kEZ 
Daha bÖLÜnmESİnE 

İZİn VErEmEYİZ"
Suriye topraklarına gözünü

dikenlere hatırlatma yapmakta
fayda gördüğüne dikkati çeken
Cumhurbaşkanı Erdoğan, Tür-
kiye olarak, Suriye'nin bugünkü
seviyesine gelmesi konusunda
çok büyük fedakarlıklarda bu-
lunduklarını çok büyük gayret-
ler gösterdiklerini dile getirdi.

Herkesin sırtını döndüğü
Suriye halkını, Türkiye'nin hem
toprakları içinde, hem de sınır-
ları dibinde yıllarca korudukla-
rını, kolladıklarını, himaye
ettiklerini anlatan Erdoğan, şu
değerlendirmelerde bulundu:

"Dün de söyledim; bunu şi-
kayet ederek değil, memnuni-
yetle yerine getirdik. Rabb'im,
bizlere, insanlığımızın ve Müs-
lümanlığımızın sınandığı zor bir
dönemde, kardeşlik imtihanını
alnımızın akıyla vermeyi nasip
etti. Nefret söylemleriyle bu sü-
reci zehirlemek; ırkçı vandallıkla
Türkiye'nin eşsiz misafirperver-
liğine leke bulaştırmak isteyen-
ler de oldu. Ama milletimiz
basiret ve ferasetle hareket

ederek, bu faşist zihniyetin
oyununa hamdolsun gelmedi.
Bir defa şunun bilinmesini iste-
rim: Bu saatten sonra, Suri-
ye'nin bir kez daha
bölünmesine izin veremeyiz.
Ülke topraklarının yeniden bir
çatışma alanı haline gelmesine
asla rıza gösteremeyiz. Kardeş
Suriye halkının evlerine geri dö-
nüşünü engellemeye yönelik
hiçbir adımı, hiçbir kışkırtmayı
kabul edemeyiz. Suriye halkının
özgürlüğüne, yeni Suriye yöne-
timinin istikrarına, kadim Suriye
topraklarının bütünlüğüne yö-
nelik her saldırı, karşısında Su-
riye halkıyla birlikte bizi de
bulacaktır. Birilerinin, sırtlarını
dayadıkları güçlerden aldıkları
cesaretleri, fanatik inançları,
sapkın ideolojileri, hastalıklı ha-
yalleri uğruna bölgemizi kana
ve ateşe bulamasına seyirci
kalmayacağız. Hem Suriye’de
yaşananlardan, hem Filistin’de
devam eden trajediden, hem
kuzeyimizde süren savaştan çı-
kardığımız dersler bize, bu şe-
kilde hareket etmemiz
gerektiğini söylüyor."

"SurİYE'YE hEr TÜrLÜ 
DESTEĞİ VErmEYİ 
SÜrDÜrECEĞİZ"

Cumhurbaşkanı Erdoğan,
herkes için güvenlik, herkes
için barış ve refah istediklerini
dile getirdi.

Erdoğan, şunları kaydetti:
"Kendi güvenliğimizi, huzu-

rumuzu, siyasi ve ekonomik is-
tikrarımızı garantiye almanın
yolu, bu iklimi bölgemizin ta-
mamına yaymaktan geçiyor.
Aksi takdirde, çok büyük
emeklerle elde ettiğimiz kaza-
nımlarımızı koruyabilmemizin
güçlüğünü hep birlikte gördük,
yaşadık. Bu vesileyle, kardeş
Suriye halkını gerçekleştirdikleri
bu muhteşem devrim için bir
kez daha tebrik ediyorum. Ül-
kemizdeki Suriyeli muhacirler-
den evlerine dönme hazırlıkları
yapanların, tıpkı burada olduğu
gibi, gittikleri yerlerde de hep
yanlarında olacağız.

Gönüllü, güvenli, onurlu ve
düzenli geri dönüşler için gere-
ken kolaylığı sağlarken,
CHP’nin sebebini çok iyi bildi-
ğimiz kışkırtmalarına da eyval-
lah etmeyeceğiz. En son 14-28
Mayıs seçimlerinde nefret söy-
lemlerini körükleyen CHP’nin,
Baas rejiminin yıkılmasının ge-
tirdiği hırçınlıkla, ırkçı nefrete
odun taşıma gayretlerinin el-
bette farkındayız. Kimse kusura
bakmasın, ama Türkiye’nin ve
yüce gönüllü Türk Milletinin
tüm insanlığa örnek olan eşsiz
misafirperverliğine, üç-beş vic-
dan yoksunu faşistin gölge dü-
şürmesine göz yummayız.
Suriye’nin her anlamda yeniden
ayağa kalkması sürecine her
türlü desteği vermeyi sürdüre-
ceğiz. Rabb'imden dileğim, Fi-
listinli kardeşlerimizin de en
kısa sürede güvenlik ve huzura
kavuşmalarıdır."

Erdoğan, AK Parti'nin kendi
içinde önemli bir süreç yaşadı-
ğını söyledi. Büyük kongre ha-
zırlıkları çerçevesinde ilçe
kongrelerini önemli ölçüde ta-
mamladıklarını belirten Erdo-
ğan, il kongrelerine de
belirledikleri takvime uygun şe-
kilde başladıklarını bildirdi. Bü-
yükşehirlerdeki kongrelerin
tamamına bizzat katılmayı
planladığını aktaran Erdoğan,
"Diğer il kongrelerimiz de ilgili
arkadaşlarımızın gözetiminde
yürütülüyor. İnşallah, şubat ayı
içinde tüm il kongrelerimizi ta-
mamlamayı hedefliyoruz." diye
konuştu. Türk siyasi tarihinde,
AK Parti kadar uzun süre ikti-
darda kalan bir başka parti bu-
lunmadığını ifade eden
Cumhurbaşkanı Erdoğan, bu
uzun iktidar döneminin kendile-
rine hem büyük mesuliyetler
yüklediğini hem de beraberinde
ciddi yenilenme ihtiyacı getirdi-
ğini söyledi.

Mevlana'nın sözünü hatırla-
tan Erdoğan, "Her gün bir yer-
den göçmek ne iyi. Her gün bir
yere konmak ne güzel. Bulan-
madan, donmadan akmak, ne

hoş! Dünle beraber gitti canca-
ğızım, ne kadar söz varsa düne
ait, şimdi yeni şeyler söylemek
lazım." ifadesini kullandı.

"İşte bizim kongrelerimiz de
hem kendi tabanımıza, hem
milletimize, hem dünyaya yeni
şeyler söyleme vesilesidir"
diyen Erdoğan, sözlerini şöyle
sürdürdü: "Dünden çıkardığı-
mız dersler ışığında, ama düne
de takılıp kalmadan yeni şeyler
söyleyeceğimiz kongre süreci-
mizin, partimize yakışır bir şe-
kilde gerçekleştirilmesi çok çok
önemlidir. Kongrelerimizde,
gerek görevine devam eden,
gerek yeni görev üstlenen her
bir arkadaşımızın vazifesi, AK
Parti'nin 23 yıllık kazanımlarını
koruma yanında, bunun üze-
rine yeni katkılar eklemektir.
Maalesef, son dönemde teşki-
latımızın, milletin farklı kesimle-
riyle yeteri kadar yakın, etkin ve
hasbi ilişki kurmakta zorlandı-
ğına ilişkin bazı şikayetler du-
yuyoruz. Hatta aynı serzeniş
Genel Merkezimiz ve Meclis
grubumuz için de dile getirili-
yor. Son mahalli seçimlerde ka-
zanamadığımız belediyelere
baktığımızda, bu tespitlerin çok
da temelsiz olmadığı anlaşılı-
yor."

"ÜLkEmİZİ kÖşEYE 
SıkışTırma 

STraTEJİSİnE 
YÖnELDİLEr"

Erdoğan, bir yandan küresel
ve bölgesel gelişmeleri diğer
yandan AK Parti'nin kongre sü-
recini yakından takip ederken,
milletin gündemindeki asıl me-
seleyi asla görmezden gelme-

diklerini vurguladı.
Milletin gündeminde, diğer

hususlarla birlikte ve hatta on-
lardan önce ekonomi ve eko-
nomik sıkıntıları olduğunu
belirten Erdoğan, "Bilindiği gibi
Türk ekonomisinin daha önce-
sinden itibaren maruz kaldığı
gizli saldırılar, 2018'den itibaren
aleniyet kazanmıştır. FETÖ'nün
17-25 Aralık kumpasları ile 15
Temmuz ihaneti, PKK'nın çukur
eylemleri ve sınırlarımıza yöne-
lik tacizleri, DEAŞ kisvesiyle
güneyimizde oynanan kanlı
oyunlar hep bu süreçle bağlan-
tılıdır." değerlendirmesinde bu-
lundu. Aynı şekilde Suriye,
Libya ve Karabağ'da Türki-
ye'nin sahada sergilediği kararlı
tutumun da aynı sürecin bir
parçası olduğunu vurgulayan
Erdoğan, konuşmasını şöyle
sürdürdü: "Uluslararası siyasi
rekabette bizi esir alamayanlar,
ekonomimizi sabote ederek ül-
kemizi köşeye sıkıştırma strate-
jisine yöneldiler. Küresel salgın
ve bölgemizdeki çatışmalar gibi
konjonktürel gelişmeler, bu sal-
dırıların etkilerinin adeta katlan-
masına yol açmıştır. Hiç
şüphesiz, aynı dönemde bizim
de bazı eksiklerimiz olabilir.
Ama bunların ortaya çıkan so-
nuçlarla orantılı olmadığı açıkça
ortadadır. Kararlılıkla uyguladı-
ğımız ekonomi programıyla,
durumu büyük ölçüde kontrol
altına aldık. Her ne kadar en-
flasyonu arzu ettiğimiz sevi-
yeye henüz düşüremesek de
bu doğrultuda istikrarlı bir şe-
kilde yolumuza devam ediyo-
ruz. aa

Cumhurbaşkanı Erdoğan: Suriye'nin bir kez
daha bölünmesine izin veremeyiz
Cumhurbaşkanı Erdoğan: Suriye'nin bir kez
daha bölünmesine izin veremeyiz
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BEslEnME ve Diyet Uz-
manı olan Ayşegül Akkaya
Erden, aşerme durumunun
dengeli ve sağlıklı beslen-
meyle aşılabileceğine dikkat
çekerek, "Anne adayı artan vi-
tamin, mineral ihtiyacını besin
değeri yüksek gıdalarla karşı-
layıp öğün atlamamalı. Ayrıca
ara öğünleri de zamanında
yapmalı" dedi.   

Beslenme ve Diyet Uz-
manı Ayşegül Akkaya Erden,
sıklıkla hamilelik döneminde
olan kadınlarda rastlanılan
aşerme hakkında bilgi verdi.
Aşermenin bazen toprak, kireç
ve diş macunu gibi besin ol-
mayan maddeleri tüketme is-
teği olarak ortaya çıktığını
söyleyen Diyetisyen Erden, bu
durumun genellikle hamile-
lerde yetersiz beslenmeyi akla
getirdiğini ifade etti.

Aşermeyi dönemsel olarak
bazı besinlere karşı yoğun
istek duyma durumu olarak ni-
telendiren Diyetisyen Erden,
aşermenin kesin nedenlerinin
ise tam olarak bilinmediğini
dile getirdi. 

"BEsin ihTiyAçlArı
önEMli ETkEnlErdEn 

Biri olABilir" 
Meydana gelen hormonal

ve kan şekeri seviyesindeki
değişimlerin aşermede etkisi-
nin olduğu düşünüldüğünden
bahseden Diyetisyen Erden,
bu durumu sadece hormonal
nedenlere bağlamanın doğru
olmadığına dikkat çekti. 

Aşermenin altında yatan
çeşitli nedenleri sıralayan Di-
yetisyen Erden, "Hormonal
değişimler nedenlerden biridir.
Elbette hamilelik dönemi hor-
monal değişimlerin çok yoğun

olduğu bir dönemdir. 
Östrojen ve progesteron

gibi hormonların değişimi be-
yindeki tat alma duyularını et-
kileyebilir. 

Bu da farklı tatlara ihtiyaç
duyulmasına neden olabilir. 

Besin ihtiyaçları önemli et-
kenlerden biri olabilir.  Hamile-
lik dönemi, besine en çok
ihtiyaç duyulan dönemlerin
başında gelmektedir. 

Çünkü anne adayı hem
kendi hem de bebeğin besin
ihtiyaçlarını karşılamaktadır.
Bu nedenle hamilelik süre-
cinde bireyin ihtiyacı olan
besin miktarı ve besin çeşitli-
liği artar. 

Ayrıca duygusal durumlar
da aşermeye neden olabilir.
Hamilelik dönemi duygusal
değişimlerin çok sık görül-
düğü bir dönemdir. 

Stres, kaygı, gerginlik ve
bunların ardından gelen duy-
gusal rahatlama ihtiyacı özel-
likle kişinin sevdiği besinlere
olan isteğini yoğun şekilde
arttırabilir" şeklinde konuştu. 

"En ETkili yönTEM 
dEngEli vE düzEnli

BEslEnME" 
Hamilelik döneminde

yoğun aşerme yaşanmasının
gereksiz miktarda besin tüke-
timine yol açabileceği için
mutlaka kontrol altına alınması
gerektiğini vurgulayan Diyetis-
yen Erden, ayrıca anne adayı-
nın beslenme düzensizlikleri
ve besin eksikliklerinin bir an

önce tespit edilip anne-bebek
sağlığı için tedaviye yoğunlaş-
mak gerektiğini ifade etti.
Dengeli ve düzenli beslenme-
nin aşermeyi kontrol altına
almak için en etkili yöntem ol-
duğunun altını çizen Diyetis-
yen Erden, her dönemde
olduğu gibi hamilelik döne-
minde de dengeli ve düzenli
beslenenin son derece önem
taşıdığını vurguladı. Anne ada-
yının artan vitamin, mineral ih-
tiyacının besin değeri yüksek
gıdalarla beslenmesini gerek-
tirdiğini anlatan Diyetisyen
Erden, kan şekeri seviyesinin
muhtemel değişiminden kay-
naklanan tatlı ihtiyaçları için
sağlıklı ve doğal besinleri tav-
siye etti. Dengeli beslenmenin
yanında düzenli beslenmenin
de hamilelik dönemi için çok
önemli olduğunun altını çizen
Diyetisyen Erden, öğün atla-
mamak gerektiğini ve ara
öğünlerin zamanında yapıl-
ması gerektiğini belirtti. 

"konTrol AlTınA 
AlAMıyorsAnız

uzMAnA BAşvurun" 
Porsiyon dengesini koru-

manın kilo kontrolü sağladığını
belirten Diyetisyen Erden,
dengeli ve kontrollü tüketimin
anne-bebek sağlığı açısından
gereğinden fazla besin tüket-
menin önüne geçtiğini söyledi.
Her anne adayı için aşerme
durumunu kontrol altına alma-
nın aynı derecede kolay olma-
dığına dikkat çeken Diyetisyen

Erden, bazı durumlarda bir
beslenme ve diyet uzmanına
başvurmanın daha faydalı ola-
cağını dile getirdi. Hamilelik
döneminin anne bedeni için
stres ve kaygının arttığı bir
dönem olduğuna ve bunun da
aşermeyi tetiklediğine değinen
Diyetisyen Erden, düzenli ola-
rak egzersiz ve yürüyüş yapıl-
masını önerdi. 

Diyetisyen Erden, böyle-
likle aşermeyi engellemenin
yanı sıra kilo kontrolü sağla-
mak, stres düzeyini azaltmak
ve bebek sağlığını korumak
için de faydalı olacağını an-
lattı. 

"Ekşi yEMEk kız
BEBEğin 

gösTErgEsi dEğil" 
Acılı ve ekşili besin

aşerme durumunda kız bebek
olacağına, tatlı besin aşerme
durumunda erkek bebek ola-

cağına dair halk arasındaki
yaygın inanışın ise doğru ol-
madığından bahseden Diyetis-
yen Erden, aşerme veya
cinsiyeti etkilediği düşünülen
besinlerin gereğinden fazla tü-
ketiminin 'Tek yönlü bes-
lenme' riskini de beraberinde
getireceğinin altını çizdi. Diye-
tisyen Erden, "Bu inanışlar ha-
milelikte dengesiz beslenmeye
neden olabilir ardından anne
ve/veya bebek sağlığı sorunla-
rına yol açabilir. 

Ayrıca hamilelik dönemin-
deki bazı besinlere karşı geli-
şen isteksizlik ve tiksinmeye
bağlı yetersiz beslenme anne
adayında sağlık sorunlarına
sebep olabilir. 

Bu nedenle anne adayları
beslenme alışkanlıklarına,
dengeli ve yeterli beslenmeye
son derece dikkat etmelidir”
diye konuştu. ihA 

"Aşermek ya da tüketilen besinler
bebeğin cinsiyetini etkilemez"
"Aşermek ya da tüketilen besinler
bebeğin cinsiyetini etkilemez"

“Çözünebilir lifler kolesterolü düşürebilir”
kArdiyoloji Uzmanı

Dr. Öğr. Üyesi Yunus Amas-
yalı, “Liften zengin tahıl,
kepek, fasulye, meyve ve seb-
zeleri düzenli tüketin. Çözüne-
bilir lifler kan kolesterolünü
yüzde 15 kadar düşürebilmek-
tedir” dedi. 

Kalp sağlığı için sağlıklı
bir beslenme alışkanlığının
edinilmesi gerektiğinin altını
çizen Kardiyoloji Kliniği'nden
Dr. Öğr. Üyesi Amasyalı, “Kalp
hastalıkları için risk oluşturan
yüksek kan basıncı (hipertan-
siyon), fazla kilo ve yüksek ko-
lesterol durumlarına karşı
sağlıklı beslenme alışkanlığı ile
mücadele edilebilir. Kan dola-
şımındaki kolesterolün yüzde
75'i karaciğerde, yüzde 25'i
ise aldığımız gıdalardan emilir.
Gıdalarla aldığımız yağın mik-
tarı ve türü, kan kolesterol dü-
zeyine önemli ölçüde etki
eder.

Dolaşımdaki fazla koleste-
rol, kalbi besleyen damarların
iç yüzeylerinde 'plak' adı veri-
len birikimler yapar. 

Bu plaklar da büyüyerek
kan dolaşımını engeller. Ancak
kalp hastalığına yol açan asıl
etken yağın miktarından zi-
yade yağın türüdür.

Ayrıca günde 6 gramdan
fazla tuz tüketilmemelidir" diye
konuştu. 

“doyMuş vE TrAns 
yAğlAr TükETMEyin” 
Yapılması gerekenin gün-

lük kalorinin en fazla yüzde
30'unu yağlardan almak ve
'kötü' yağları 'iyi' yağlarla de-
ğiştirmek olduğunu söyleyen
Dr. Öğr. Üyesi Amasyalı, “Doy-
muş ve trans yağların tüketimi
'kötü kolesterol' olarak bilinen
LDL kolesterol düzeyini, dola-
yısıyla kalp hastalığı riskini ar-
tırır. 

Bu tip yağlardan alınan ka-

lorinin, günlük toplam kalori-
nin yüzde 10'nunu aşmaması
gerekiyor. 

LDL kolesterolü yüksek ya

da kalp hastası olanlarda ise
bu oran yüzde 7'nin altına, ko-

lesterol alımı ise günde 200
miligramın atına inmelidir.
Margarin, kırmızı et, yumurta
sarısı, tam yağlı süt ve ürün-

leri, kızarmış gıdalar, hambur-
ger ve benzerleri, ticari unlu

mamuller bu tür 'kötü' yağların
başlıca kaynaklarıdır. Doyma-
mış yağlar ise LDL kolesterol
düzeyini düşürürken, 'iyi ko-
lesterol' olarak adlandırılan
HDL kolesterolü artırır. 

Zeytinyağı, fındık yağı, mı-
sırözü yağı, balık, ceviz, soya
fasulyesi bu 'iyi' yağların kay-
naklarıdır ve günlük kalorinin
en fazla yüzde 30'u olması ge-
reken yağ tüketiminde bunlara
ağırlık verilmelidir” şeklinde
konuştu. 

“hAfTAdA 4 
yuMurTAyı AşMAyın,

kırMızı ET yErinE BAlık 
TErcih Edin” 

Kalp sağlığını korumak
için yapılması gerekenlerden
bahseden Dr. Öğr. Üyesi
Amasyalı ayrıca şunları söy-
ledi: 

“Orta derecede karbon-
hidratlar, proteinler ve az mik-
tarda ancak sağlıklı yağlardan

oluşan dengeli öğünlerle bes-
lenin. 

Tam yağlı süt ve ürünleri
yerine yağı azaltılmış olanları
tercih edin. 

Haftada 4 yumurtadan faz-
lasını yemeyin. 

LDL kolesterolü yüksek ki-
şiler yumurta sarısı bakımın-
dan daha da dikkatli
olmalıdırlar. 

Kırmızı et yerine balık, de-
risi hariç kümes hayvanları ve
az yağlı etleri tercih edin.
Günde en az 5 kez sebze ve
meyve tüketin. 

Bunlarda önemli vitamin ve
mineraller mevcuttur. 

Günde en az 8-10 bardak
su içmelisiniz. 

Liften zengin tahıl, kepek,
fasulye, meyve ve sebzeleri
düzenli tüketin. 

Çözünebilir lifler kan koles-
terolünü yüzde 15 kadar dü-
şürebilmektedir." ihA 

“Bağımlılık bir hastalık ama tedavisi mümkün”
AMATEM Kliniği'nde görevli

Uzm. Dr. Özgür Süner, bağımlı-
lığın ömür boyu devam eden
bir hastalık olduğunu belirterek,
“Tedavisi olmayan bir hastalık
değil. Diğer tüm hastalıklar gibi
çeşitli tedavi yöntemleri var"
dedi. 

Uzm. Dr. Özgür Süner,
“Alkol bağımlılığında kişi bize
başvurduğunda, tedavi ile ilgili
bir program oluşturuyoruz.
Ayakta mı ya da yatarak mı te-
daviyi planlayacağız bunları ko-
nuşup karar veriyoruz. Bu
tedavilere karar verirken bir
takım kriterler var ve onları da
göz önünde bulunduruyoruz.
Kişinin genel tıbbi durumu,
daha önceden ayaktan teda-
vide başarılı olup olmaması,
sosyal desteğin ve yatarak te-
davi talebinin olup olmaması
gibi durumların hepsini değer-
lendirip ona göre karar veriyo-
ruz. Ayaktan tedavi
programlarında hem ilaç teda-
vileri ve bunun yanı sıra psiko-
sosyal destek tedavileri oluyor.
Meslek edindirme çalışmaları
ve psikolog desteği alabildikleri

birimlerimiz de var. Kişiler hem
randevulu hem randevusuz
olarak bize başvurabiliyor. Her
zaman, her gün gelen hastayı
kabul ediyoruz. Hiçbir şekilde
geri çevirme durumu olmuyor.
Yatarak tedavide de 3 haftalık
bir programımız var. Bunun ilk
bir haftası arındırma süreci olu-
yor. Kullandığı alkolle ilgili hem
fiziksel semptomlar hem de hu-
zursuzluk, gerginlik ve kaygı
gibi şikayetler için bir takım
ilaçlar kullanıyor bu süreçte.
Bağımlılık bir hastalık ve ömür
boyu devam eden bir hastalık,
bu konuda farkındalığın geliş-
mesi çok önemli. Tedaviye dü-
zenli gelenlerde başarı oranı
çok daha yüksek oluyor” dedi. 

"BAğıMlılık Bir BEyin 
hAsTAlığıdır" 

Toplumun bilinçlendirilmesi
adına birtakım eğitimlerin dü-
zenlenmesi gerektiğini söyle-
yen Süner, "Bağımlı hastalar
çeşitli şekillerde damgalanabili-
yor. Bu kişiler iradesiz, kötü ki-
şilikli, suça meyilli kişiler gibi
algılanabiliyor. Aslında çok
farklı sosyokültürel yapılardan,

çok farklı insanlar bağımlı ola-
bilir. Herkes bağımlı olabilir, ba-
ğımlılık bir beyin hastalığıdır ve
hayat boyu süren bir hastalıktır.
İyileşmelerle gider ama tekrar
nüksetme ile de seyredebilir.
Önce bağımlılığın ne olduğu,
bu kişilerin bağımlılığının nasıl
şekillendiğini konusunda birta-
kım eğitimler düzenlenmesi ge-
rekiyor. Bu eğitimleri
konferanslarla, kamu spotları
ile ve televizyonlarda film ve di-
zilerde ele alabiliriz. Bir takım
akademik çalışmalar bu ko-
nuda arttırılabilir.  Özellikle sü-
reci önceden önleyebilmek
adına okullarda tarama çalış-
maları yapılabilir” ifadelerini
kullandı. 

Aile tutumlarının çok
önemli bir detay olduğunun al-
tını çizen Süner, “Bağımlılık as-
lında bir aile hastalığı, aile
içerisinde şekilleniyor. Bilgisiz
veya çok baskıcı ailelerde, ba-
ğımlı ile aile arasında sağlıklı bir
bağlanma gelişmiyor. Bağ-
lanma ve güven ilişkisi çok
sağlıklı olmadığı zamanda, ba-
ğımlılığa daha yatkın bireyler

olabiliyorlar. Ailelerde en çok
gördüğümüz şeylerden biri
suçlayıcı tutumlarda bulunabili-
yorlar. 'Hocam bu iradesiz, bı-
rakamaz, yalan söylüyor' gibi
yaklaşımlarda bulunuyorlar. Bu
yaklaşımlar kişiyi daha çok
maddeye ve alkole yöneltebilir
veya tedaviden kopartabilir.
Bazen de tam tersi sorumlu-
luğu tamamen kişinin üzerin-
den alıp arkasını toplamaya
çalışmak ve sorumluluk alma-
sına engel olma gibi tutumlar
oluyor, bu da yanlış. Kişinin ai-
lesi ile bağının güçlü olması, ai-
lenin kişiyi cesaretlendirmesi ve
her zaman yanında olduklarını
hissettirmesi çok önem arz edi-
yor” şeklinde konuştu. 

“TEdAvisi olMAyAn 
Bir hAsTAlık dEğil" 

Bağımlılığın dünyadaki en
zor hastalıklardan biri olduğunu
belirten Uz. Dr. Süner, “Tedavisi
imkansız ve olmayan bir hasta-
lık değil. Tüm diğer hastalıklar
gibi çeşitli tedavi yöntemleri
var. Kişinin yoksunluk yaşama-
sını önleyecek bir takım ilaçlar
kullanıyoruz. İlk aşama tedavi

yaklaşık bir hafta 10 güne teka-
bül ediyor. Akabinde sürdürüm
tedavisine geçiyoruz, bu teda-
vide kişinin ayıklığının sürdürül-
mesi, tekrar alkole geri dönüşü
olmaması adına uzun süre kul-
lanacağı ilaçlar söz konusu. Te-
davide kullandığımız çip
tedavisi var. Cilt altına, karın
bölgesine küçük bir kesik ile
yerleştirilen bir çip. 3 ay bo-
yunca devam ediyor. Alkol iste-
ğini, aşermeyi önemli ölçüde
önleyen bir yöntem. Kişilerin en
çok ihtiyaç duyduğu şeylerden
biri de değişim. Bu değişim sa-

dece alkol, madde bağımlılığını
bırakma alanında olmaması ge-
reken bir değişim. Hayatın bir-
çok alanında, birçok
noktasında bir takım farklılıklar
ve önlemler gerekiyor. Gere-
kirse çevre değişikliği, iş deği-
şikliği gibi önlemler gerekiyor
hatta telefon hattını kesinlikle
değiştirmesi gerektiğini öneri-
yoruz.

Boşluk da çok büyük bir
risk faktörü. Düzenli, rutin bir iş
içerisinde bir meslek edinmesi
çok önem arz ediyor” ifadele-
rini kullandı. ihA
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italya'nın Venedik kentinde düzenlenen Karate
1 Dünya Gençlik Liginde Manisa BBSK’lı milli kara-
teci Ilgaz Taş, Dünya 7'ncisi oldu.

İtalya'nın Venedik şehrinde 4-8 Aralık 2024 tarih-
lerinde 79 ülkeden 3 bin 800 sporcun katılımıyla dü-
zenlenen Karate 1 Dünya Gençlik Ligine Manisa
BBSK’lı 3 milli sporcu da katıldı.

Manisa Büyükşehir Belediyespor Kulübü milli
sporcularından Batuhan Bayır 3. turda, Nurahsen
Kocakaplan 2. turda elenirken, Ilgaz Taş 1. turda İtal-
yan rakibini 5-4, 2. turda Slovak rakibini 2-1, 3. turda
Sırp rakibini 11-3, son 16 turunda Alman rakibini 4-2
yenerek çeyrek finale yükseldi. Çeyrek finalde Ukray-
nalı rakibine 3-2 kaybeden Taş, üçüncülük müsaba-
kasında da İrlandalı rakibine 2-0 kaybederek Dünya
7'ncisi oldu.

Manisa BBSK Karate Takımı Antrenörü Ali Eşsiz,
"Bu sonuçlarla sporcularımız büyük tecrübe sahibi
olup ülkemizi temsil etmişlerdir. Sporcularımızı ve ai-
lelerini tebrik ediyoruz. Desteklerinden dolayı İş İn-
sanı Murat Kocakaplan abimize ve Manisa
Büyükşehir Belediyespor Kulübümüze teşekkür ede-
riz." dedi. iHa

Manisalı Ilgaz Taş 
dünya sıralamasında! Manisa Futbol Kulübü, Trendyol

1. Lig’in 16. hafta mücadelesinde
deplasmanda karşılaşacağı MKE An-
karagücü maçının hazırlıklarını sür-
dürdü.

Manisa Futbol Kulübü, Trendyol 1.
Lig’in 16. hafta mücadelesinde 13
Aralık Cuma akşamı saat 20.00’de Er-
yaman Stadyumu’nda MKE Ankaragü-
cü’ne konuk olacak. Manisa ekibi,
mücadelenin hazırlıklarına gerçekleştir-
diği antrenmanla devam etti. U17 Takım
Teknik Direktörü Osman Bilik yönetiminde
gerçekleşen antrenman ısınma hareketleri-
nin ardından dar alan oyunlarıyla sona erdi.

Siyah-beyazlıları, bugün yapacağı antren-
manla MKE Ankaragücü maçı hazırlıklarını sür-
dürecek.

Manisa ekibi hazırlıklara
devam ediyor
Manisa ekibi hazırlıklara
devam ediyor

Burhan AKDEMİRBurhan AKDEMİR


